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Si.mobil - Vodafone v Izoli.
Kristanov trg 1 - tržnica Obiščete nas lahko

Izdelki za zdravo življenje urnik

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 
sreda: 8.30 - 15.00 / 16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00

vsak delavnik od 9. do 19. ure, ...
ob5obotahod9.dO|,3.ure| POOBLAŠČENI 17101311

tei.št 040 4i0743 PRODAJALEC 'VISfiBfflB

Ml
NOVO V IZOLI

trgovina z indijskim blagom
MiiHm uram

svetlobni otok
Ljubljanska ulica - blizu tržnice 

odprto vsak dan od 9. do 12. in 17. do 22. ure

Drage volilke, spoštovani 
volilci, jaz sem pravi!

Obljubljam nova delovna mesta za svoje sorodnike in prijatelje, razcvet gospodarstva za podjetja v moji 
lasti, drago plačana cenena stanovanja za vse domačine, tudi tiste iz Ljubljane, pametno pozidavo zelenih 
površin z maksimalnim izkoristkom betona, Izolo v ligi prvakov v vseh športih, univerzitetni kampus in fakse 
s šolnino za namanj 30000 eur na leto in Casino’ v vsaki izolski kantini! Ko bom izvoljen se bom najprej 
veselil s tistimi, ki so mi plačali plakate in oglase, z vami se ne bom ukvarjal, ni smisla. Itak bi radi samo 
jedli in pili, in nimate pojma o politiki. Bi radi več parkirnih mest? Ne potrebujete jih, saj avtomobili niso 
vaši, so od lizinga-naj oni zrihtajo parkirišča. Bi radi nov kulturni dom? Stari je prav dober, naj se vam zruši 
na glavo, morda se vam posveti. Pa mladinski center bi radi? Ni že tako dovolj ljudi, ki misli da so mladi? 
Ma ni problema, vse vam zgradim, ma bom jaz določil, kdo bo kje delal. In končno bom uredil to božjo 
Argolino. Naredil bom apartmaje v obliki ribjih konzerv, v katerih bodo stregle na pol nage sardelice in raz
galjeni sardončki-Ma ne vas, ne skrbet. Za vasje turizem! Manjkajo natakarji, kuharji, sobarice-vse manjka, 
vi bi pa samo nekaj preprodajali in kradli Bogu čas. Ko bom izvoljen, bom v Izolo pripeljal še dodatnih 5000 
albancev, romunov, Slovakov, bolgarov in vseh, ki imajo voljo do dela, vi pa boste lepo životarili in filozofirali 
do naslednjih volitev, ko boste seveda spet volili Mene. Drage Izolanke, spoštovani Izolani! Ne briga me za 
vas, brigam se Zase in v tem sem najboljši, najlepši in vedno vaš kandidat :

Darjan Gorela
p.s: In dimnik od Arrigonija bom oblekel v tako palmo, da bo sosednji župan od zavisti kar odstopil!

Lokalne volitve na straneh 3 in 4

PLKSNI IMPULZI

Tukaj Ingrid, kdo je tam? 
Jaz ne vem več kod ne kam. 

Plesni kampus se začne, 
sto ljudi že kliče me.

Kje bo spanje, kje bo ples, 
kdaj začenjamo zares,

Bo kaj swinga, kaj hip-hopa, 
kliče me cela Evropa, 

bo še kaj od jazz-baleta, 
to zanima že pol sveta...

Vam pa povem, tako za sproti, 
“Trg Pri vratih, 

naslednji dve soboti!”

ZA DANES. ZA JUTRI.
ZA IZOLO! 

SDS

{C Banka Koper komunala
izola - isola

Obratovalni čas odlagališča
PONEDEUEK-PETEK: 8.00-17.00 
SOBOTA: 8.00 - 12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

Dežurna služba
V DELOVNEM ČASU - tel.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882

Pogrebna služba (24 ur) tel.: 041/ 650 375
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Dogajalnik

Krožišče je končno odprto, strokovnjaki pravijo, da 

čakamo le še fontano,., palme ne pašejo...

Po doglih mesecih čakanja, praha, zamud in trpljenja smo končno dočakali 
prvo izolsko krožišče. Čeprav so nekateri napovedovali, da ni potrebno, 
drugi so imeli pomisleke glede fontane na sredini pa se je izkazalo, da je 
promet v krožišču kar tekoč, le včasih se zna tako zakomplicirati, saj se 
nekateri nikakor ne morejo odpovedati kršenju prometnih predpisov, (dg)

PARTIZANI SE NE UMAKNEJO!
Kdor je bil v nedeljo zvečer na Manziolijevem trgu je lahko videl, predvsem 
pa slišal marsikaj. Nastopov in pojavljanja raznih strankarskih veljakov in 
kandidatov na prihaajočih volitvah seveda ne bomo niti omenjali, kaj šele 
komentrirali. Proslava je bila v prvi vrsti namenjena dnevu borca in prav 
vse besede in obraze so preglasili člani Partizanskega pevskega zbora Fin
ko Tomažič Iz Trsta z naborom partizanskih borbenih pesmi iz vseh ko
tičkov širšega in ožjega sveta. Po uradnem koncertu in krajšem okrepčilu 
so se pevci spet ponovno zbrali in ubrano petje se je s harmoniko še dolgo 
širilo po izolskih ulicah, (dg)

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si

v.d. Odgovorni urednik: Darjan Gorela
Uredništvo: Drago Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, 
Aljoša Mislej, Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard 
Dečman (foto)
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika® mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 1 EURO.
Polletna naročnina: 25,45 EURO.
Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 
Prelom: Graffit Line, Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.

Danes je Občina Izola prejela mnenje 
Zavoda RS za varstvo narave, da je po
trebno zasajene palme pred hotelskih 
kompleksom Belvedere nad Izolo od
straniti in morebitno zasaditev izvesti z 
ustreznimi avtohtonimi drevesnimi ali 
grmovnimi vrstami.

Zavod RS za varstvo narave, Ob
močna enota Piran, je mnenje poda
la na podlagi prijave nedovoljenega 
posega oz. posaditve palm pred ho
telskim kompleksom Belvedere nad 
Izolo, na kar so bili opozorjeni tudi 
s strani občanov.
Pri presoji, ali je šlo v primeru posa
ditve palm, te so bile posajene konec 
junija 2008, za nedovoljen poseg, 
so upoštevali 1. in 13. člen Uredbe

o krajinskem parku Strunjan, po 
katerem je zasaditev palm oz. tu
jerodne vrste v nasprotju z enim 
izmed osnovnih varstvenih ciljev 
zavarovanega območja, tj. ohranja
njem značilne krajine in krajinskih 
struktur ter biotske raznovrstnosti, 
ne glede na to, da je to na območju 
turističnega kompleksa Belvedere. 
Zasaditev palm je tudi v nasprotju z 
17. členom Zakona o ohranjanju na
rave, ki v 1. alineji izrecno prepove
duje naseljevanje rastlin ali živali.
V skladu z 26. členom Uredbe o 
krajinskem parku bo občinski in
špektorat prijavo zoper nedovoljen 
poseg odstopil v reševanje inšpekto
ratu za okolje in prostor.

BO IZOLA POSTALA 
MESTO INOVATORJEV?
V torek je bil v centru Izole na Alietovi 
ulici 10 v sklopu občinskega praznika 
slovesno odprt tudi regionalni center 
za pomoč inovatorjem s področja Pri
morske. Center deluje v okviru mreže 
Inovatorskega centra ASI, zavoda za 
spodbujanje inovativnosti, ki povezuje 
4 regionalne in 6 specializiranih inova- 
torskih centrov po Sloveniji.

V primorski center je vključenih 316 
izumiteljev, inovatorjev, inventorjev 
in avtorjev avtorskih rešitev, vodi ga 
direktor Drago Čendak, ki je tudi 
sam inovator, v njem pa pri pomoči 
inovatorjem sodelujeta še patentni 
inženir in specializirani inovacijski 
svetovalec Marijan Stele in svetoval
ka za turizem Mojca Memon, saj se 
na sedežu primorskega centra na
haja tudi Specializiran inovatorski 
center za kraški in obalni turizem. 
Oba centra nudita inovatorjem stro
kovno, svetovalno, servisno in pro
mocijsko pomoč pri načrtovanju 
strategije razvoja novih idej, glede 
zaščite industrijske in intelektualne 
lastnine, ter pomoč pri razvijanju in

inoviranju, promociji, cenitvah, po
nudbah, pogajanjih, trženju in tran
sferih licenc in avtorskih pravic. 
Župan Izole dr. Tomislav Klokočov
nik si je po uvodnem pozdravnem 
govoru, v katerem se je spomnil 
tudi svojih izkušenj z inovacijsko 
dejavnostjo, z velikim zanimanjem 
ogledal nekaj mednarodno nagra
jenih inovacij, ki so jih inovatorji 
razstavili pred izolsko pisarno. Za 
vsako inovacijo si je vzel kar nekaj 
časa in se temeljito pozanimal o 
njenem delovanju. Na predstavitvi 
je bilo mogoče videti tudi medicin
ske inovacije, ki sta jih predstavila 
inovatorja Milena Potočnik in Ivan 
Zrimšek, pa tudi nad inovacije pri
morskih inovatorjev - kolesni pesto 
Primoža Gorjana in Boštjana Mah
niča, varovalna oprema Jožeta Lor- 
beka in ostrivec žag Draga Čenda
ka. Prav tako so ga bile razstavljene 
harmonike Valentina Zupana, plovi
lo na podvodnih krilih Tomaža Pev
ca pa je ob teh vročih poletnih dneh 
sploh navdušilo vse prisotne, če bo 
še kakega proizvajalca ga bomo naj
brž velikokrat videli v našem morju, 
(dg)
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Volitve niso začetek in konec sveta

IZJAVA ZA JAVNOST

Povabilo k podpisu sporazuma
IZOLA, 11. julij 2008 - V 00 Zares-nova 
politika Izola menimo, da Izola potre
buje občinski svet, ki bo takoj po pred
časnih volitvah začel z delom. Izola je 
edina slovenska občina, v kateri so za
radi sporov in pomanjkanja politične 
kulture razpisane predčasne volitve. 
Občinski odbor Zares - nova politika 
Izola poziva k spremembam, ki bodo to 
stanje presegle in omogočile normalno 
delo, razvoj in zadovoljstvo prebival
cev. Zato smo danes vsem strankam in 
listam, ki kandidirajo na predčasnih lo
kalnih volitvah, poslali povabilo k pod
pisu sporazuma. S tem bi podpisniki 
tega sporazuma soglašali, da bomo po 
izvolitvi v občinski svet združili moči in 
takoj pristopili k izvajanju programskih 
točk, ki so opredeljene v sporazumu. 
Hkrati vas vabimo, da nas danes, 11. 
julija (od 17.00 naprej, na Sončnem 
nabrežju, Izola) ali 12. julija (od 9.00 
do 13.00 in od 17.00 do 22.00, ob no
vem krožišču) obiščete na naši Zareso 
Info stojnici, ker bomo predstavili naše 
kandidate, naš program in točke spora
zuma. Danes, 11. julija bo z nami naš 
predsednik stranke, Gregor Golobič, ju
tri pa podpredsednik Franci Kek.
Lepo pozdravljeni.

dr. Doris Gomezelj 
OO Zares-nova politika Izola

IZJAVA ZA JAVNOST

V zvezi z izjavami izolskega žu
pana Tomislava Klokočovnika 
v nekaterih medijih, da »se je 
Breda Pečan pred dvema ted
noma petkrat sestala z Borisom 
Popovičem« in da »je priprav
ljena sklepati zavezništva tudi 
s črnim vragom, samo da bi 
prišla nazaj na oblast« želimo 
pojasniti sledeče: Župan Kloko
čovnik širi nesramne laži in želi 
Bredo Pečan blatiti, s tem ko jo 
povezuje s koprskim županom 
Popovičem. Navedbe, da naj bi 
se Breda Pečan pred dvema ted
noma sestajala z Borisom Popo
vičem nikakor ne držijo. Prav 
tako ne držijo natolcevanja, da 
si Breda Pečan želi priti nazaj 
na oblast. Če bi si tega želela, 
bi bila na listi kandidatov krep
ko višje kot šele na zadnjem 
(neizvoljivem) mestu. Socialni 
demokrati želimo poudariti, da 
v nasprotju z županom Kloko
čovnikom mi nismo sklepali ko
alicije z Borisom Popovičem ali 
njegovo stranko ne v preteklosti 
ne sedaj in je ne nameravamo 
niti v bodoče.«

Socialni demokrati Izola

Zakaj bom volil IZOLANE?
V nedeljo bom na volilnem lističu obkrožil številko 15 oziroma Listo 
Mef in Izolani. To je pač naša lista, ki jo je v občinskemu svetu doslej 
zastopal Slavko Samotrčan, za katerega marsikdo v Izoli pove, da je 
eden redkih, ki si zaslužijo ponovno izvolitev. Prepričan sem, da bo 
tako in da ne bo sam, saj smo Izolanom ponudili sposobne, poštene in 
dela vajene kandidate, ki niso le poslušni izvajalci naročil in napotkov 
strankarskih vodstev in gospodarsko političnih veljakov.

Dovolj je skrivalnic
Če ne bi imel te izbire, potem bi volil katero od list, ki jih je tokrat 
dovolj za zrelo izbiro. Zakaj listo in ne katero od strank? Zato ker smo 
v teh dveh letih videli česa so zmožne te naše lokalne izpostave politič
nih strank. Za svoj interes največkrat pa za gospodarski interes nekoga, 
njim bližnjega, so pripravljene žrtvovati celo občino z vsemi občani 
vred. Pred volitvami pa se obnašajo, kot da niso odgovorne za nič, še 
najmanj za svoja dejanja in ponujajo Vam volivcem iste obraze, ki deli
jo med in mleko, politično modrost, dogovarjanje in vse to, česar v teh 
dveh letih niso zmogli.

Za neposredne volitve občinskih svetnikov
Izola je tako majhna občina, da se skoraj vsi poznamo med seboj in 
spreminjanje občinskega sveta v državni zbor je povsem nepotrebno. 
Prepričan sem, da bi morali v takšni skupnosti, kot je naša občina, ne
posredno, torej poimensko, voliti tudi občinske svetnike, ne le župana. 
Potem bi jih, po tako zavoženem mandatu, kot je bil sedanji, enostavno 
kaznovali tako, da jih ne bi več izvolili. Zdaj pa se tudi tisti, ki so nas 
pripeljali do predčasnih volitev, skrivajo na listah strank ali list, kot da 
se ni nič zgodilo. Kot da niso bili zraven.

Golobice ne damo
v nedeljo bom na glasovnici obkrožil številko 15 oziroma li

sto Mef in Izolani. Tudi zato, ker verjamem v moč civilne družbe. 
Verjamem v znanje in željo Izolanov, da sami upravljajo s svojo občino. 
Doslej so to več kot uspešno počeli vse od 11. stoletja do danes, ko se 
niso pokorili ne Benetkam ne Piranu ali Kopru. In prepričan sem, da 
mi nismo tista tista izolska generacija, ki bo razobesila belo zastavo na 
zvonik svetega Mavra.

Ustavimo napredek betona in pospešimo napredek ljudi.
To je naša naloga in zato v nedeljo ne bom volil strank 

ampak ljudi.
Drago Mislej Mef

Volitve za oči in ušesa
Izolske lokalne volitve prehajajo v 
sklepno fazo. Po plakatih in časopi
snih člankih in oglasih ter spletnih 
obrekovanjih je prišel čas za sooče
nje kandidatov na radiu in televiziji. 
V ponedeljek se je v studiu koprske 
Televizije odvijal prvi polčas tele
vizijskega soočenja kandidatov, v 
torek pa drugi, saj je število strank 
in list, ki letos kandidirajo v Izoli 
kar obsežno. Torkova oddaja, na

kateri sta nastopih še do nedavnega 
največji opciji v občinskem svetu, 
ob prisotnosti nekaj najglasnej
ših predstavnikov le-tega, pa je na 
trenutke že spominjala na to, kar 
bomo morda gledali vsak četrtek na 
TV Sponki. Liste in stranke, ki so se 
odzvale povabilu, pa so se isti dan 
predstavile tudi na Koprskem Ra
diu. (ur)

■H

STRATEGIJA
ureditev prodaje zemljišč in ko
munalnih privezov.

Občina potrebuje strategijo
V torek so voj e kandidate za čla
ne občinskega sveta predstavili 
tudi v Zvezi za primorsko. Na 
predstavitvi za medije sta kan
didate in program predstavila 
nosilec liste, Aleš Bohinec in 
podpredsednik stranke Bogdan 
Lulik. Cilj je vrnitev v občinski 
svet z 1 ah 2 svetniki.

Zveza za Primorsko se bo v volil
ni boj podala z osmimi kandida
ti. Poleg prvo postavljenega Ale
ša Bohinca so tu še Denis Okorn, 
Nina Kleva , Dušan Repič, Vojko 
Cetin, Barbara Okorn, Franc 
Pukl in Ana Jovanovič. Na pred- 
satavitvi so izpostavili temeljne 
poudarke programa , ki so pred
vsem vzpostavitev sožitja v Izoli,

» Občina Izola potrebuje zelo na
tančno strategijo razvoja občine 
katere vodilo bodo potrebe ob
čank in občanov. Prostorske izra
be in poselitve naj bodo v njeni 
funkciji nikakor ne njena osno
va. Strategija razvoja mora biti 
sprejeta v najkrajšem mogočem 
času ob polnem sodelovanju jav
nosti. Ne podpiramo nezadržne 
in neusklajene urbanizacije in 
neomejeno poselitev.« so še za
pisali v programu. Pred volitva
mi se ne povezujejo z nikomer, 
po volitvah pa bodo pripravljeni 
na sodelovanje z vsemi, ki jim je 
Izola blizu.

Zveza za Primorsko

S

Izolski tarborniki oziroma klubovci so imeli nekaj sreče v nesreči med nji
hovo ekskurzijo v naravi na Golteh. Praznovanje rojstnega dne in uživanje 
v naravi jim je le-ta hudo pokvarila, ko se je z vso močjo spravila nad oko
liška drevesa in strehe. Rezultat tega pa je na srečo le nekaj materialne ško
de in seveda mnogo straha. Ter, jasno, kar nekaj edinstvenih fotografij.
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Pod Belvedere

«

1
5
1

V Izoli nastaja še eno, nekoliko 
bolj neuradno odlagališče
Podbelvederska dolina je izolski mladini in tudi bivši mladini, tako kot tudi rekreativcem in sprehajalcem od vedno 
pri srcu. Zadnji zeleni, neokrnjen, naraven kotiček v naši čedalje bolj urbanizirani sredini. A na žalost je vsa ta lepota 
dobro poznana tudi predstavnikom nekultiviranega afterparty turizma, ki vsako poletje “našo” dolino okupirajo, 
spremenijo v open-air diskoteko in “obogatijo” z odpadki. Še posebej odkar so postali edini uporabniki okolice.
Shoto klubovce je letos pod novo
letno jelko čakalo zanimivo in ne
izbežno darilo. Zaprtje kluba, za 
katerega obstoj so si prizadevali pol 
desetletja. Posledice na izolsko kul
turno življenje so seveda očitne, saj 
se, vsaj koncertno gledano, dejan
sko „nič ne dogaja".
A to nekatere ne zanima, saj neka
teri še vedno menijo, da je mladin
sko koncertno gibanje nepotrebno, 
če že ne škodljivo. O temu se lah
ko prepričate, če žrtvujete en večer 
svoje eksistence in si ogledate koli
kokrat policisti obiščejo zgodovin
ski koprski MKSC. Imeli boste kaj 
početi.

Posledice afterpartijev
Toda taisti nekateri ne morjo osta
ti ravnodušni nad posledicami, ki 
je to dejanje (zaprtje, namreč) pri
neslo do tega trenutno predvolilno 
zelo aktualnega ..zadnjega izolske
ga naravnega amfiteatra". 
Podbelvederska dolina že več let 
trpi posledice poletnih afterparti

jev. Za tiste, ki morebiti še vedno ne 
veste, kaj afterparty je: to je, zelo 
preprosto, zabava po zabavi, pogo
sto, če že ne izključno povezana s 
sodobno plesno/rejversko kultu
ro, kateri je celonočna telovadba 
premalo in si privošči še „oddih“ v

LZI
Lista za Izolo - Lista per Isola

Dragan Sinožič, Bruno Puhar, Breda Puhar, 
Rudi Korošec, Mateja Pauletič

LZI Lista za Izolo - Lista per Isola bomo v občinskem svetu delovali 
moralno in etično. Zavzemali se bomo za uspešnejše ter boljše spora
zumevanje in sodelovanje. Ne bomo dovolili privilegijev in okorišča
nja posameznikov ter skupin.
Med drugim se bomo zavzemali za:

Vzpostavitev brezplačne brezžične internetne povezave na lokaci
jah, kjer je to mogoče;
Znižanje jakosti prireditev v starem mestnem jedru;
Ureditev cestne infrastrukture od centra Izole do Kort; 
Ustanovitev Mestnega muzeja Izole in ribištva.

LZI Lista za Izolo - Lista per Isola vogliamo svolgere un lavoro onesto 
ed etico nel consiglio comunale, impegnandoci per una comunicazi
one e collaborazione migliore. Non intendiamo permettere a nessu
no di trarre privilegi o profitti infondati.
Tra l’altro c’impegneremo a realizzare i seguenti progetti:

Impostare punti di connessione ad internet gratuiti in diverse lo
calità, dove ciò e possibile;
Abbassare il volume degli eventi nel cuore della citta vecchia; 
Migliorare l’infrastruttura stradale dal 
centro d’isola fino a Corte; 
Appoggiarelafondazioneel’inaugurazione 
del museo della storia d’isola e della pes-

ZA POŠTENO POLITIKO - 
PER UNA POLICA ONESTA

poznih popoldanskih urah nasled
njega dne. Seveda afterparty kot 
takšen ni nujno negativen dogo
dek. Oziroma je lahko prav prijetna, 
mladinska izkušnja. A, žal, Podbel- 
vederski „after“ ne spada v to kate
gorijo. Post-zabavljači za seboj pu
ščajo groteskno količino odpadkov, 
steklenic in ostalega odpadnega 
pribora, ne menijo se za mimoidoče 
in ostale izolske goste, in takorekoč 
okupirajo to »zadnjo izolsko nedo
taknjeno zeleno oazo".

Naravni repelent
Kaj ima Shoto klub s tem, bi se lah
ko kdo vprašal? Shotovci so zadnja 
leta s svojimi močmi skrbeli za či
stočo ali pa vsaj približek le tej v 
neposredni okolici kluba in na klu
bski terasi, seveda tudi iz osebnih 
razlogov, saj nihče ne preživlja rad 
prostega časa med odpadki. Res pa 
je, da je bila količina odpadkov to
likšna, da samo nekaj aktivistov ni 
uspelo rešiti te problematike, a ven

darle je bilo vsaj nekaj storjenega. 
Obstajali so tudi klubski prostori, v 
katere se je lahko sleherni turist ali 
domačin skril pred žgočim soncem, 
zdaj pa imamo tam razbitino, sme
tišče oziroma, če bi uporabili urba
ni sleng, skvot.
Lokacija, ki bi bila ponos vsake ob
čine, je prepuščena milosti in ne
milosti nekonstruktivnega turizma, 
kopičijo se odpadki, nihče pa ne na
redi nič. Še več. Občinski upravi niti 
ni nerodno zaračunavati parkirnine 
na »odlagališču", mimoidoči spre
hajalci pa se s težavo prerivajo skozi 
vso nesnago, tako organsko kot tudi 
neorgansko. Za nameček, pa so se 
v noči med nedeljo in ponedeljkom 
neznani storilci spravili nad prosto
re Shoto kluba, rezultat tega dejanja 
pa je lepo viden na slikah.
Skratka, komu je koristilo zaprtje 
klubskih prostorov pod Belveder- 
jem? Izolskemu turizmu vsekakor 
ne, domačinom ravno tako. Pravno 
pa se seveda ni spremenilo čisto 
nič. Razlog za zaprtje kluba je moč 
najti le v prizadevanju določenih 
posameznikov, ki so že nekaj let v 
osebni vojni proti lastniku objekta, 
gospodu Kešlju, da klub, ki nima 
uporabnega dovoljenja, zaprejo. 
Vse lepo in prav.

Vendar
Vendar, ali je zaprtje lokala na tako 
delikatnem območju res smotrna 
poteza? Ne bi bilo mogoče pametne
je poiskati rešitev, ki bi zadovoljila 
vse? To, da lastnik objekta išče dia
log in ustrezno rešitev z Občinskimi 
službami ni skrivnost. Toda razlog, 
zakaj se le-te dialogu tako spretno 
izogibajo, pa je ovit v tančico skriv
nosti. Očitno obstajajo nekakšni 
interesi okoli lokacije, ki pa vseeno 
niso dovolj močni, da bi preprečili 
nastanek smetišča, odlagališča in 
ja, prave sramote za občino, ki si 
prizadeva živeti od turizma. Enim 
to stanje predstavlja odlično pred
volilno bajko, drugim pa...tudi. Za
devo pa bomo itak rešili ob nasled
njem predvolilnem boju. Obdobju, 
ki ga lahko imenujemo kar »twilight 
zone", kjer nič ni tako, kot zgleda, 
in je istočasno obratno od le tega, 
važno je le, da si kdo to dovolj za
želi in ja, če ima kaj časa, nekomu 
zaupa svoj del državljanskih pravic.

Chupa

Ne, to ni odlagališče. To je le občinsko zemljišče okoli lokala pod Belvederjem
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Predčasne volitve 2008

Sem ponosen, da sem nosilec liste PODJETNIKI-IMPRENDITORI. Izredno sem 
zadovoljen,da smo v ta namen sestavili listo kandidatk 
in kandidatov za Občinski svet iz različnih političnih 
smeri, različnih prepričanj in različnih narodnosti, ki 
krasijo Izolo. Smo ljudje iz vašega vsakdana, ki nam 
trdo delo in pošten odnos do soljudi pomenijo vodilo 
naše eksistence. IZOLA JE NAŠ DOM. V njem želimo 
živeti človeka dostojno življenje, v miru, sožitju, 
prosperiteti in spoštovanju svojega bližnjega. Glede 
na dogajanja v občinskem svetu v zadnjem letu in pol, 
me je sram, da sem Izolan. Spletke, podle igrice, 
najnižja raven komuniciranja ter nenehno blatenje 
nam v našem domu ne smejo postati samoumevne. 

Zato se moramo postaviti po robu vsem, ki imajo samo iz lastnega interesa po 
izkazovanju politične premoči željo po vladanju in prevelike apetite po našem 
prostoru. Tem spletkarskim politikantom ni več mesta v občinskem svetu. Na 
teh volitvah moramo dokazati, da lahko v NAŠEM DOMU ohranimo pristnost. 
Prijatelji, someščani! Pojdimo na volitve 20.07. in ponovno naredimo iz Izole 
NAŠ DOM!
Sono orgoglioso di essere il capolista della lista PODJETNIKI-IMPRENDITORI. 
Sono particolarmente soddisfatto di essere riuscito a comporre una lista di 
candidati di varie estrazioni politiche, plurietniche e multiculturali per il consiglio 
del comune di Isola d'Istria. Siamo le persone che incontrate ogni giorno, 
quelle che faticano onestamente per guadagnarsi il pane e che sono la guida 
della nostra esistenza. ISOLA E' LA NOSTRA CASA .nella quale vogliamo 
vivere una vita decente a misura d'uomo, in pace, armonia e prosperità'. 
Mi vergogno di essere Isolano per i fatti avvenuti in seno al Consiglio Comunale 
nell'ultimo anno e mezzo. Gli intrighi, i giochi sporchi, il basso livello di 
comunicazione raggiunto e rinfangare reciproco non devono diventare una 
routine quotidiana a casa nostra. Perciò' dobbiamo metterci contro chi, curando 
solo il proprio interesse politico, ha appetiti troppo grandi in confronto al nostro 
habitat. Questi “politicanti invadenti” non devono piu' far parte del Consiglio 
Comunale. Con queste elezioni dobbiamo dimostrare che nella nostra casa 
vogliamo mantenere la genuinità'. Amici, concittadini! Andiamo a votare il 20 
luglio e rendiamo Isola d’Istria nuovamente LA NOSTRA CASA!

EGIDIO KRAJCAR
Kmetovalec in podjetnik - Agricoltore ed imprenditore

SDS
VABI

IZOLANKE IN IZOLANE

NA ZABAVNO PRIREDITEV
v četrtek, 17. julija 2008 

ob 20. uri

v park Pietro Coppo

Predstavitvi programa stranke in kandidatov za 
občinski svet bo sledila zabava z živo glasbo.

Dobro voljo prinesite s seboj, za vse ostalo 
bomo poskrbeli mi!

Se vidimo! Vaš Občinski odbor SDS Izola $

m®m zbmbi $<D » «
Predstavitev liste »Izola zbudi se - 2. del«

Lista »Izola zbudi se - 2. del« je nastala kot nadaljevanje liste 
»Lista Izola zbudi sel«, ki se je prvič pojavila na občinskih 
volitvah leta 2006. Rezultat prejšnjih lokalnih volitev je bil en 
predstavnik v občinskem svetu. Lista je bila ustanovljena z 
namenom vključitve mladih Izolank in Izolanov pri soodločanju o 
pomembnih temah, ki se dotikajo življenja v Občini Izola. Cilj liste 
je privabiti k sodelovanju čim več somišljenikov, ki bi z idejami in 
dejanji aktivno pomagali pri izoblikovanju bodočega življenja v 
Izoli in prebudili mesto iz spanja, ki žal že predolgo traja.

V naši listi dajemo poudarek predvsem na športne, kulturne, 
etnološke, rekreativne in prireditvene dejavnosti ter dialog med 
vsemi občani. To so naše smernice s pomočjo katerih želimo 
uresničevati in izpopolnjevati svoje osebne potenciale, ter s tem 
prispevati k lepšemu počutju vseh občanov v naši občini.

MARKO
TRESKAVICA
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IZOkartica

Po nakupih v Indijo z urejeno 
frizuro in IZOkartico v roki
IZOkartica se še kar naprej širi. Kar je nedvomno pozitivno, če že ne zaradi drugega, pa vsaj 
zato, ker to pomeni, da se v Izoli odpira čedalje več novih obrti.
Naj novejši pridobitvi tega našega me
stnega kartončka sta frizerski salon 
Crea Tiff in Dweep of Deep. Najprej 
smo se odpravili do Tanje, šefice fri
zerskega salona. Ta se nahaja v kom
pleksu ob Intersparu, v galeriji, za 
vogalom. Ja, salon je nekoliko skrit, a 
zato nič manj prijeten.

Frizerski salon ste odprli na novo.

Šele kakšne 4 mesece smo tukaj. Si
cer pa imam že 12 let izkušenj v ra
znih obalnih frizerskih salonih, po

dveh porodniških pa sem se odločila, 
da se preizkusim še v solo karieri, ja
sno, v Izoli, ki je „the best“. In nastal 
je Crea Tiff. Tako, kot zanimivost, tiff 
po francosko pomeni lasje, oziroma 
frizura. Ime si lahko vsak predstavlja 
po svoje, a meni je bila ta kombinacija 
zelo všeč.

Kaj pa vaš frizerski salon nudi?

Ob klasični frizerski ponudbi nudimo 
tudi manikuro, kar je vsekakor poseb
nost.

Pa še kakšno promocijsko besedo za 
Izolane, ki vas ne poznajo, oziroma 
ki vas še niso našli?

Smo tri mlada in prijazna dekleta, ki 
svoj posel dobro obvladamo (smeh). 
In, kot sem omenila, strankam nudi
mo tudi manikuro, podaljšanje noh
tov itd. Zavedamo se, da smo neko
liko skrite v tem poslovno trgovskem 
centru, in da se nas s ceste ne da opa
ziti, a vam jamčimo, da smo resnično 
tukaj! In seveda nestrpno čakamo vaš 
obisk, še raje, če se predhodno najavi
te. Pa Izokartice ne pozabite prinesti s 
seboj, seveda.

V Ljubljanski ulici, ob kavarni Alle 
Porte, pa je konec junija vrata odprla 
Dweep of Deep, trgovina z indijskim 
blagom. Tam smo se pogovorili s Tei- 
ro, ki trgovino tudi vodi.

Kako to, da ste se odločili odpreti 
trgovino, kjer se prodaja izključno 
indijsko blago?

Pobude je dal moj oče, ki se je v Indijo 
zaljubil. In ko je nekaj časa preživel v

tej deželi, je navezal tudi nekaj stikov 
z lokalnimi obrtniki. Odločila sem se 
tako za trgovino, ki prodaja celo pa
leto indijskih izdelkov, pa čeprav sem 
si v osnovi želela najprej odpreti trgo
vino z zelišči in čaji. No, za to je še 
časa. Tako trenutno prodajamo res ši
rok izbor artiklov, od dišečih paličic, 
različnih olj za Ayurvedske masaže, 
in ročno izdelanih secret boxov, pa do 
oblačil, setov za meditacijo, indijskih 
začimb, inštrumentov... In omeniti 
moram, da imamo tudi bindije, pa 
kano. Res je dosti tega, vse pa izvira 
iz Kerale, pokrajine na jugu Indije.

Torej lahko pričakujemo, da se bo 
trgovina še dodatno razvila?

Namen je ta. Razmišljali smo celo o 
Fair Trade poslovanju (to je način po
slovanja, ki še najbolj ščiti proizvajal
ce različnih izdelkov pred „zlobnimi“ 
korporacijami op.n.) in še kar nekaj 
idej imam. A o tem kdaj naslednjič.

Pa še povabilo za stranke, da si ogle
dajo trgovino?

Kot sem povedala, imamo res mnogo 
artiklov. Rada poudarim, da mi nismo 
tipična etno trgovina, temveč so naši 
izdelki izključno indijski, in to izvir
ni. Mnogo imamo tudi priročnikov, pa 
pri marsičem vam lahko tudi pomaga
mo. Oglasite se pri nas, pa se boste 
lahko prepričali. Smo tista trgovina 
z oranžno fasado in bordo tendo v 
Ljubljanski ulici. Zgreši nas ne more
te niti, če si pomagate samo z nosom 
(smeh).

Chupa

H

.1
g

m igiilf

i

mmm

ZVEZA ZA PRIMORSKO

USTA KANDIDATOV ZA OBČINSKI SVET IZOLA

1. AleŠ Bohinec, 1968, Klanec 4, Izola

2. DeniS Okorn, 1962, C. v Pregavor 14, Izola

3. Nina Kleva, 1981, Koprska ulica 2, Izola 

^ .*f***fr| % ----H 4.0usan Repic, 1949, Trg padlih za sv. 1, Izola

\ WS#?*- -, S*/ B.VojkO Cetin, 1947, Istrska vrata 7, Izola

!< »-Barbar, Okorn,
|7 7.FranC Pllkl, 1943, Tovarniška 5, Izola

I SoAflO J0V3n0VÌC, 1981, Kajuhova ul. 28, Izola
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Ples

Ples sreča ljudi in ljudje ples
Plesalci se bodo predstavili tudi izolanom, in sicer to in na
slednjo soboto zvečer na trgu ob Vratih
Plesni kampus, dogodek, na katerem 
ples sreča ljudi in ljudje ples, se je že 
šestič vrnil v Izolo. Med 14. in 26. ju
lijem bodo mednarodno druženje ple
salcev in plesnih pedagogov dopolnili 
izobraževalni programi, festival in ko
reografska rezidenca.

okolice Gorice), Hrvaške (največ z Reke 
in iz Pulja), Slovenije, Švice, Avstrije in 
Srbije, ki se bodo do 26. julija moj strili 
pod vodstvom 14 plesnih, glasbenih in 
gledaliških pedagogov in se predstavili 
tudi javnosti.

Na Plesni kampus, ki je prostor našel v 
Osnovni šoli Livade, Osnovni šoli Dan
te Alighieri in Kulturnem centru Izola, 
je letos prispelo približno 210 udele
žencev vseh starosti iz Italije (zlasti iz

nova
politika

V Izoli so se 
razmere v zadn
jem času tako zelo 
poslabšale, da je 
težko ob vsem tem 
ostati nem opa
zovalec. V Zares 

nova politika Izola želimo z našim delovanjem preseči 
prepire in ustvariti pogoje za spremembe, ki si jih 
zaslužimo.

Pred nami je težko delo. Izola je v zadnjih letih 
potonila v svojem razvoju, Izolanke in Izolani pa 
smo postali talci izolske politike. Temu odločno pra
vimo - konec. Odločno. I/ Zares - nova politika Izola 
želimo omogočiti normalno delo, razvoj in zado
voljstvo prebivalcev. Resnično upamo, da bomo vsi, 
ki bomo izvoljeni v občinski svet, združili moči takoj 
po volitvah in že do konca leta skupaj uresničili vsaj 
minimalne programske prioritete.

Poskrbeli bomo, da bo Izola ponovno znana 
po odmevnih projektih in ne več zgolj in samo 

po političnih občinskih zdrahah.

Zato obkrožite številko 11
Če je Izola postala čakalnica, v kateri vsi 
čakamo na boljše čase, smo v Zares Izola 

pripravljeni, da boljše čase ustvarimo.

iiomwpifi
_____J____
I iil *

Redni izobraževalni program je name
njen plesalcem z začetnim, osnovnim 
ter nadaljevalnim predznanjem. V tem 
tednu se udeleženci učijo counter tehni
ke, sodobne plesne tehnike, jazz plesa, 
hip-hopa, joge, anatomije in gledališke 
improvizacije, prihodnji teden pa bo

- .......... m :««!

*>r> —-hk____________

stujoči koreografi in plesalci Keren Levi, 
Ingrid Radman, Nastja Bremec, Tomaž 
Simatovič, Jens Biedermann, Jack 
Gallagher, Selatin Kara in Zoe Alibert.
V sklopu Plesnega kampusa bo 20. 
julija v multimedijskem prostoru KT1 
Kate Mattingly vodila okroglo mizo o 
plesu in njegovi družbeni vlogi.

Alenka Penjak-Primoske Novice

namenjen baletu, krea
tivni delavnici za otro
ke, ciganskim plesom, 
sodobni plesni tehniki, 
modernemu jazz pie- H 
su, hip-hopu, gibalnim H 
strukturam in reperto- 'M tli 
arni delavnici.

Profesionalni izobra
ževalni program je pri
lagojen potrebam pro
fesionalnih plesalcev, 
plesnih trenerjev in uči
teljev, hkrati pa spozna
vanju tujih sodelavcev, 
izmenjavi strokovnega 
znanja in načina peda
goškega podajanja. V 
tem tednu ga sestavlja
jo joga, balet in sodob
na plesna tehnika, pri
hodnji teden pa coun
ter tehnika in sodobna 
plesna tehnika.

V Plesni kampus je 
vpleten tudi festivalski program, na 
katerem bodo predstavili sadove dela: 
19. in 26. julija bo na izolskem Trgu 
ob vratih moč videti rezultate rednega 
intenzivnega izobraževalnega progra
ma, 23 .julija bo v portoroškem Avdi
toriju sledila plesna predstava Mo- 
menTTum 2008, nastala v sodelovanju 
Plesnega kampusa in ZKD Karol Pahor 
Piran, na kateri se bodo predstavili go-

Združenje borcev za vrednote NOB 
Izola - Izvršni odbor

Zahvala ZZB Izola ob srečanju ob 
60. letnici organizacije in ob Občinskem prazniku

Zahvaljujemo se vsem, mnogim, ki ste nam s prostovoljnim delom, 
materiali in finančno pomagali realizirati naše veliko srečanje v 
nedeljo, 13.7.2008 na Manziolijevem trgu.
Poleg našim tradicionalnim prostovoljkam in prostovoljcem, še po
sebej:

• veličastnemu partizanskemu pevskemu zboru iz zamejstva za
njihove odmevne pesmi,

• vsem sodelujočim pri programu,
• občinski upravi,
• glavnemu govorniku Borutu Pahorju, ki je pozval k enotnosti,
• stranki Socialnih Demokratov s prostovoljci in kombijem za pre

voze,
• društvom Šared, Cetore, Lovski družini in KS Korte za klopi in 

stole,
• gasilcem s prostovoljci in kombijem za prevoze.

Zahvaljujemo se za udeležbo vsem članicam in članom ter ostalim 
občankam in občanom, ki ste do zadnjega kotička zapolnili Manzi- 
olijev trg in s tem izrazili podporo nam, torej pozitivnemu odnosu 
do NOB in izročil, ki govorijo o protifašizmu, odporu vsem krivicam 
nad človekom tukaj in po svetu ter o spoštovanju in pripravljenosti na 
obrambo naše domovine.
Predvsem pa pozivu k enotnosti ne glede na narodno pripadnost in 
podporo levičarskim idejam ter proti nazadnjaštvu in razbitju na
roda in države. Enotnost je posebno potrebna ob trenutkih krize, zato 
sedaj tudi v Izoli. Kaj lahko prinese razkrojenost na 22 koncev, kolikor 
je list in strank na volitvah?

Naj velja poziv k enotnosti z naprednimi tudi za našo Izolo!

Predsednik: 
Lucio Gobbo
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Izola, nekako, v drugo ligo

Sodeč po objavi v nekaterih me
dijih, se je FC Bonifika združila 
z MNK Izola. Ker pravila Nogo
metne zveze Slovenije v istem 
klubu ne dovoljujejo dve ekipi z 
drugoligaškim in tretjeligaškim 
statusom, je člansko moštvo Izo
le Argete izstopilo iz 3. lige in bo 
tako igralo v Primorski ligi. Njen 
dosedanji trener Oliver Bogatinov 
je na seznamu novincev drugoli- 
gaške ekipe, ki bo nastopala pod 
imenom Bonifika - Izola. BV

Rokomet

Izolani naprej z istim pokrovite
ljem

Članska ekipa rokometnega druš
tva Izola bo še naprej nosila ime 
svojega dosedanjega pokrovite
lja! Podjetje Istrabenz plini d.o.o. 
Koper je konec tedna s podpisom 
pogodbe podaljšalo doslej šest 
letno obdobje sodelovanja.

Ta odločitev je seveda razveselila 
vse v klubu. Tudi prvi mož Izo- 
lanov Matjaž Avsec, ki sicer že 
nekaj mesecev opravlja funkcijo 
predsednika združenja 1. B lige,

Izolski rokometaši podpisali pogodbo s pokroviteljem

Sicer bo članska sedmerka Izole, 
ki je lani osvojila sedmo mesto, 
pod taktirko Vlada Hrvatina v no
vem prvenstvu skušala poseči še 
za kakšno mesto višje. Pred leti 
pomlajena ekipa je zdaj že precej 
izkušena, krasi pa jo tudi visok 
kolektivni duh. Nič čudnega, saj 
je v skladu z usmeritvijo društva,

Plesalci zasedli športno dvorano
Plesalci so zasedli športno dvo
rano

Plesni kampus je do 26.7. zasedel 
športno dvorano v Livadah. Pro
gram je nasploh zelo zanimiv, 
posebej pa se bo razživelo proti 
koncu naslednjega tedna, ko se 
bodo predstavili različni gostje 
in delavnice. Nato bo dvorana 
ponovno na razpolago vsem izol
skim rekreativcem, seveda.

POGLED S STRANI
A'>

Rokomet res ni v ospredju, vendar se 
počasi premika. Stvari prehajajo v za
dnjo, formirajo se ekipe. Prometa med 
igralci je bilo veliko in tudi na klopeh 
bo nekaj obrazov. V novem prvenstvu 
bo tudi tokrat veliko tujcev. Edina, ki 
si tega ne moreta privoščiti sta ekipi 
Perventa in Rudarja.. Naših igralcev, 
ob tistih, ki so že v evropi, ne bo prav 
veliko. Med vsemi prvoligaši, so Hr
pelj ci edini, ki so »odslovili« vse igral
ce. Nastop ekipe je vprašljiv, probleme 
pa imajo tudi v upravi kluba. Veliko 
bolj veselo je v Kopru. Čeprav jim žreb 
v ligi prvakov ni najbolj po godu, so z 
nakupi igralcev zadovoljni. Izolanom 
je po podpisu nove sponzorske pogod
be le posijalo sonce. Istrabenz Plini jih 
bo še dve leti »prenašala«. Tudi pogoji 
katere jim je postavil niso previsoki in 
ob normalnem poteku prvenstva bodo 
dosegljivi. Ne razumem, zakaj tudi to
krat Izolanov ne bo v pokalnem tekmo
vanju? Kakšen boljši slovenski Ugaš bi

piše:

Žarko Kovačič

sigurno razgibal tudi publiki. Ob skr
bi za ekipo je potrebno poskrbeti tudi 
za navijače. Že dolgo ni bilo kakšnega 
»višjega« slovenskega kluba na uradni 
tekmi v Izoli. Ob pomoči, katero so naši 
pričakovali ob sodelovanju sosedov iz 
kopra, žal ne bo nič. Paket naj bi vklju
čeval tudi trenerja in to, trenutno ni 
sprejemljivo za izolane. Okrepitve naj 
bi zato odšle v sežano. Tudi na ženski 
strani so se stvari premaknile. Kljub se 
je izkopal iz dolgov in tako bodo moči 
usmerjene v napredovanje. Ekipa se je 
prijavila tudi za tekmovanje in z nekaj 
sreče lahko pridejo tudi daleč. Bolj kot 
to, pa je pomembno, da bi po nekaj 
letih premora zopet začele osvajati na
slove pri mlajših selekcijah. Denar je 
sigurno rešil veliko problemov, ne gre 
pa pozabiti tudi osnovnega poslanstva. 
Oboje je sigurno garancija za napredek 
in povratek starega sijaja. Izola si to še 
kako zasluži.

ni skrival zadovoljstva: »V svojem 
in v imenu vseh članov se zahva
ljujem za vnovično podporo. V 
društvu držimo dane obljube in 
izpolnjujemo naše obveznosti 
do pokrovitelja ter z uspešnim 
nastopanjem dostojno nosimo 
njihovo ime«, je ob tem, za druš
tvo pomembnem dogodku, dejal 
Avsec. To je potrdil tudi direktor 
omenjenega podjetja Zorko Cer
kvenik: »V tej navezi smo kot po
krovitelji zastavili več ciljev:poleg 
množičnosti želimo, da se roko
met igra na višjih nivojih, da se 
ekipa uvrsti do osmega mesta in 
da klub posluje brez dolgov. Vse 
to so v RD Izola dosegli, zato smo 
sklenili naše sodelovanje podalj
šati še za dve leti«, pojasnjuje 
Cerkvenik.
Poleg Cimosa še edina moška 
ekipa na Obali bo tako

i AVTOCENTER

Sermin 7c, Koper 
Tel: 05/66-31-060 
GSM: 031/667-792 

www.bajc.si
Novo v KOPRU CHEVROLET

Nogomet

da se opre na lastne kadre, ve
čina igralcev zrasla v domačem 
klubu. Vendar je to za zapolni
tev vseh igralnih mest vsekakor 
premalo, zato so že pred časom 
stekli pogovori s koprskim roko
metnim prvoligašem. »S Koprča
ni lani prišli do dogovora, ki bi 
ga morali letos uresničiti. Zato 
tudi pričakujemo, da bo prišlo do 
konkretizacije slednjega in izpol
nitev obljub«, še dodaja Avsec, ki 
v novem prvenstvu računa tudi 
na nekaj bivših članov prve eki
pe. (bv)

Olimpijci

Vesna in Vasilij med zanesljivimi 
potniki na Kitajsko 
Izvršni Odbor Olimpijskega ko
miteja Slovenije je potrdil 61 
člansko športno zasedbo za pot 
na Olimpijske igre, ki se bodo le
tos odvije, kot vemo, v Pekingu, 
na Kitajskem. Med potniki sta 
tudi naša Vasilij Žbogar in Vesna 
Paoli Dekleva.
Vasilij bo Slovenijo zastopal ja
dralnem razredu Laser, na Olim
pijskih pa bo branil odlično tre
tje mesto z zadnje Olimpijade v 
Atenah. Karkoli podobnega bi bil 
seveda velik uspeh.
Vesna pa v posadki s Klaro Ma- 
učeč v razredu 470 naskakuje 
svojo prvo olimpijsko medaljo, ki 
si ji je pred štirimi leti izmuznila 
za skoraj nič. Tretje mesto na ne
davnem evropskem prvenstvu na 
Gardi pa predstavlja seveda več, 
kot le dober obet.

Ples
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Kolonija na Pohorju
Otroci osnovne šole Vojke Šmuc so se tradicionalno 
in jubilejno že petič udeležili Kolonije na tem štajer
skem hribu

Letos so se učenci OŠ Vojke 
Šmuc Izola v času od 5.7. do 
11.7.2008 že peto leto zapored 
udeležili kolonije v Ruški koči 
na Pohorju. V koloniji je bilo 
38 otrok od 1. do 6. razreda. 
Spremljali sta jih učiteljici In
grid Hrovatin in Nives Škrbi
na ter medicinska sestra Me- 
vlida Hodžič. Več kot polovica 
teh otrok je bila na Pohorju že 
lani, nekateri pa že tretje, če
trto pa tudi peto leto. Namen 
kolonije je, da otroci čim več 
časa preživijo v stiku z nara
vo, da se družijo z vrstniki in 
pridobivajo različne socialne 
izkušnje.
V okviru programa smo or
ganizirali različne aktivnosti:

pohode in oglede kulturnih in 
naravnih znamenitosti v bli
žnji in daljni okolici, en celod
nevni izlet, večerni pohod do 
razglednega stolpa, različne 
delavnice (likovne, športne, 
družabne igre, jahanje ko
njev, škratove hišice), zabav
no poučne večere (predavanje 
astronominje, splavarja, lov
ca, taborni ogenj, ples). Otro
ci so spoznavali tudi živali in 
rastline, nabirali borovnice in 
gozdne jagode.
Letos nam je bilo vreme na
klonjeno, samo en dan je de
ževalo, temperature pa so bile 
prijetno »sveže«.

Ingrid Hrovatin

Ostali smo zvesti danim obljubam
Premalo nas je ostalo tistih, ki smo, ne samo z besedo, temveč tudi z dejanji 
dokazati, da ostajamo zvesti Izoli

Beseda resnica, v tem predvolilnem času nima več prave vsebine, saj jo upora
bljajo vsi, predvsem tisti, ki so povzročili v Izoli nemimi čas dopustov.
0 resnici govorijo predvsem tisti, ki so na občinskem svetu zatrjevali, da delajo 
v korist Izole in izolanov, v resnici pa nasprotovali vsemu kar je predlagal žu
pan s svojimi službami Občine Izola. Govorili so o resnici, ki so jo prav tako 
dogovarjali z županom, vendar z županom sosednje občine v Hotelu Delfin, na 
občini Izola pa smo preostali svetniki in člani odborov posedali sami z županom 
občine Izola.
Govoriti o resnici ki nastaja v vrstah nekaterih Izolanov, zdmženih v strankah, 
ki so se spretno povezale z agresivnostjo sosednje občine, je ponovno doka
zovanje, kako »rešiti« Izolo. Pred kom? Morda pred nami ki živimo v Izoli, v 
krajevnih skupnostih, na podeželju.

Kot svetnik v občinskem svetu sem verjel v razum, pripravljenost kulturnega 
in strpnega dialoga, v pravo resnico (tudi politično), predvsem pa v željo vseh 
svetnic in svetnikov, da bi le združili moči za dobrobit občine Izola in vseh nje
nih prebivalk in prebivalcev.

Kljub optimističnemu začetku v prvem letu delovanja občinskega sveta je del 
izvoljenih svetnikov pristopilo k nalogi, naročeni iz sosednje občine - zrušiti 
župana. Vse ostalo so bile le spretne igrice in sprenevedanja.
Spomnimo se neverjetno nizkih in nekulturnih dialogov predvsem tistih, ki so 
bili in so še vodeni iz sosednje občine. Seveda bili so hudo užaljeni če so v 
tonu, ki so ga narekovali, dobili vrnjeno. Na koncu, ko je zmanjkalo preprič
ljivih argumentov, so prišli na seje s skupino odvetnikov, ki naj bi pripomogli 
da zlomijo in pokorijo župana, ostale svetnice in svetnike in s tem občanke in 
občane Izole.

Vedno sem se upiral takšnemu načinu delovanja in komuniciranja, predvsem 
obsojal izdajanje Izole in izolskih interesov v cilju svojih privatnih. Vedel sem 
za prikrito delovanje manjše skupine svetnikov in dela političnih strank, za

njihova srečanja in njihove dogovore. Premalo bi bili štirje prodani svetniki, v 
kolikor se jim ne bi odkrito pridružila največja stranka, ki ji je oblast spolzela iz 
rok na zadnjih volitvah.

V vsem času svojega delovanja v Izoli sem ostal zvest mestu v katerem živim, 
kljub hudim preizkušnjam, žalitvam, šikaniranju in grožnjam s strani tistih, ki so 
še danes prodani svojim osebnim interesom, ki so podprti in odvisni od akterjev 
sosednje občine.

Še imam voljo in upanje, da nas je v Izoli dovolj tistih, ki želimo živeti umir
jeno, v urejenem kraju, ki si ga bomo uredili po lastni želji in presoji, zagotav
ljali nova delovna mesta in s tem poskrbeli za mlade, oživeli podjetništvo in 
obrt. Podpirali kulturo in šport ter zagotavljali pogoje z izgradnjo infrastrukture. 
Verjamem da bomo razvili univerzitetni center ki bo prinesel v Izolo dodatno 
življenje in upanje na boljši jutri. Radi bi uredili podeželje tako, kot si ga pred
stavljajo prebivalci podeželja sami.

Naše življenje v Izoli bomo usmerjali sami, brez groženj in navodil drugih. Daj
mo že enkrat spregledati kaj vse se dogaja pred našimi očmi in za našim hrbtom. 
Ugotovimo kdo so akterji. Vprašajmo se, zakaj se ne opredelijo jasno, pred vo
litvami predvsem tisti, ki so izglasovali svoj odstop iz OS in stranke iz katerih 
izhajajo za ali proti sodelovanju z županom občine Izola, oziroma se javno ne 
opredelijo o sodelovanju s strankami, kijih povezuje sosednji župan.

Verjamem v razum vseh volivk in volivcev, da so končno prepoznali kdo je 
resnično za Izolo in kdo se ponovno spretno skriva za poskusi povzročanja na
daljnjega kaosa v naši občini.

Spreglejmo in to dokažimo na volitvah s čim številčnejšo udeležbo. Samo tako 
lahko preprečimo nadaljnji zastoj in propadanje občine. Poskrbimo za to se
daj, da ne bomo prepozni.

Alojz Zorko 
Član liste IJN
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Izolanima ali Izola-nima
O usodi festivala animiranega fil
ma »Izdanima«, ki se v Izoli do
gaja vsako drugo leto, sem hotel 
obvestiti javnost že prej, vendar 
sem raje počakal na objavo pro
gramov kandidatov za občinske 
svetnike.

Festival »Izdanima« je finančno 
podprl Filmski sklad RS, kot po
memben doprinos slovenski kine
matografiji. Če ga nebi podprl, bi 
morda dvignil kaj prahu v medijih, 
kot ga je odpovedani festival »Kino 
Otok«. Na primer, ko leta 2002 
Izolanima - takrat še pod starim 
imenom, ni dobila skladove finan
čne podpore, ni tega nihče objavil.

Kljub temu smo z minimalnimi 
sredstvi festival izpeljali, posebno 
še, ker smo imeli trdno podporo 
soustanoviteljice Zvonke Radoje
vič, ki pa je žal letos svojo, oziro
ma podporo JSKD umaknila. Ob 
pregledu programov vseh kandi
datov sem zaman pričakoval kakš
no trohico podpore festivalu, niso 
ga podprli niti tisti kandidati, ki so 
nekoč podpisovali svoje filmske iz
delke pri krožku Zarja (eden kan
didira pri Zares in drugi pri Zve
zi za Primorsko), še bolj pa sem 
razočaran, ko festivala ni omenil 
niti sodelavec pri organizaciji do
sedanjih festivalov, čeprav je izre
kel podporo »Kino Otoku« (tudi ta

kandidira pri Zares). Sprašujem 
se, kakšen smisel še ima vztrajati 
pri organiziranju festivala, ki niko
gar ne zanima. Od bodočega ob
činskega sveta, katerega člani ne 
bodo niti vedeli, da je imela Izola 
tudi ta festival, je težko pričako
vati podporo. Zahvalim se lahko 
le bivši županji Bredi Pečan, ki je 
podprla vse štiri dosedanje festiva
le, pa tudi art kino in »Kino Otok« 
in ob tem vselej poudarjala moč in 
uspešnost domačih ustvarjalcev. 
»Izolanima« je plod štiridesetletne
ga prizadevanja pri razvoju filmske 
kulture v Izoli, zato je žalostno, ko 
mnogi, tudi kandidati in nekateri 
slovenski novinarji, mislijo, da se je filmska kultura v Izoli začela 

šele s festivalom »Kino Otok«; kajti 
pri organizaciji tega žal ne sodelu
je noben domačin, razen kakšen 
redar. Res je »Kino Otok« ponesel 
nekaj glasu o Izoli v svet, ponesla 
pa bi ga tudi Izolanima, če bi tudi 
nanjo povabili toliko gostov, jim 
plačali pot in bivanje. Izolanima si 
je »privoščila« le po dva člana žirije 
iz tujine, ki sta presenečeno ugo
tavljala, kako velika in kvalitetna 
je produkcija animiranih filmov za 
tako majhno državo.
Izola je v zadnjih petnajstih letih 
izjemno napredovala v umetniš
ki ustvarjalnosti, imamo slikarje, 
galerije, pevske zbore in orkestre, 
prvega Izolana, ki zaključuje celo
večerni film, zelo malo pa je Izo
la napredovala pri dvigu kulturne 
zavesti občanov. Kako porazna bi 
bila slika v našem gledališču ali na 
Maziolijevem trgu ob predstavah 
»Kino Otoka«, če ne bi bilo obi
skovalcev iz drugih krajev. Na pr
ste ene roke lahko preštejemo tiste 
domačine, ki so si ogledali filme 
»Kino Otoka« v dvoranah, kjer se 
je odvijala večina festivala. Tudi v 
rednem programu art kina odpa
de več predstav, ker ni nikogar . 
Kako naj se Palčič veseli premiere 
svojega prvega filma v Izoli, ko niti 
prijateljev in znancev ne zanima, 
kaj ustvarja njihov »sosed«.. Slo
gan liste »Izola, zbudi se« naj se ne 
uporablja samo za volitve!

Koni Steinbacher

IZOLANKE IN IZOLANI
Slovenijo je ponovno prizadela naravna nesreča, ki sojo utrpeli posamezniki in 
številne družine.

Rdeči križ Slovenije se je odzval na velike potrebe prizadetih v neurju, zato je že pričel z zbiranjem sred
stev.

Za pomoč najbolj ogroženim družinam in posameznikom, so člani GO RKS Zveze združenj, na današnji 
korespondenčni seji za takojšnjo pomoč najbolj prizadetim namenili 70.000 EUR. Sredstva so odobrena 
iz sklada solidarnosti.

Ker gre za naravno nesrečo velikih razsežnosti in veliko število pomoči potrebnih, RKS vljudno prosi 
posameznike in organizacije, k čim večji solidarnosti.

Sredstva lahko posamezniki in organizacije prispevate na:
TRR številka: 03100-1111122296 sklic 98615 s pripisom »Ujma 2008«.

Možno je darovati tudi preko SMS - sporočil 
ključna beseda UJMA na številko 1919

Darujete 1 evro! prispevajo lahko vsi uporabniki Mobitel GSM/UMTS 
Družba Mobitel se v celoti odpoveduje prihodkom iz naslova dohodnih in odhodnih SMS-sporočil.

Sekretar RK Izola 
Sergio Bergamasco

LISTA MARJANA TKALČIČA in skupina volilcev
»NOVA LDS IZOLA«

Vabimo vas, da se nam pridružite še na zadnjem predvolilnem srečanju.

V petek, 18. julija 2008 od 18. ure dalje se dobimo ob izolskem mandraču (na pomolu, kjer je bila včasih ribiška osmica). 

Sproščeno bomo ob kozarcu domače pijače in dobrih sardelah spregovorili o naših načrtih.

Med 18.00 in 20.00 uro se nam bo pridružila tudi Katarina Kresal, predsednica LDS.

LA LISTA Dl MARJAN TKALČIČ ed il gruppo di elettori
»NUOVA LDS ISOLA«

| Siete gentilmente invitati a partecipare all'ultimo incontro pre-elettorale.
1 Venerdì, 18. luglio 2008 dalle ore 18.00 al mandracchio di Isola (sul molo, dove c'era la osmizza dei pescatori).

Con un bicchiere di buona bevanda nostrana e delle gustose sardelle discuteremo piacevolmente dei nostri progetti.

,| Tra le ore 18.00 e le 20.00 ci raggiungerà" anche Katarina Kresal, presidentessa della LDS.
1
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Kino Odeon

Ob 19.00: IKON MAN - Iron man Režija: Jon Favreau 
Igrajo: Robert Downev Jr.. Terrence Howard. Gwvneth Paltrow, Jeff Bridges 
Iz zakladnice Marvelovih stripov na velika platna prihaja nov super heroj, v katerega se prelevi pre
možni in vplivni izdelovalec orožja Tony Stark. Med trgovanjem ga v Afganistanu ugrabijo teroristi 
in zahtevajo, da izdela nevarno raketo. Tony svoj talent uporabi za stvaritev železnega oklepa, v 
katerem se prelevi v neuničljivega in smrtonosnega junaka. Po vrnitvi domov izpopolni svoj oklep 
in se spremeni v skrivnostnega borca proti kriminalu, toda kmalu se mora soočiti z neizprosnim 
tekmecem, ki želi uničiti človeštvo.

Ob 21.00: REPRIZA- Reprise Režija in scenarij: Joachim Trier
Igrajo: Anders Danielsen Lie, Espen Klouman-H iner, Viktoria Winge
Dvajsetletnika Erik in Phillip pišeta vsak svojo knjigo, v želji, da bi postala slavna pisatelja. Eri
kovo knjigo založniki zavrnejo, Phillip pa čez noč postane slaven, a uspeh ga pripelje naravnost 
do psihiatrične klinike. Cena slave za oba akterja v »zgodbi o uspehu« pa je hkrati tudi zgodba o 
nerealiziranih ljubezenskih razmerjih. Poetična drama o mladosti, norosti, ljubezni in kreativnosti 
je pripoved o notranjih protislovjih sodobnih mladostnikov in kritika današnjega potrošniškega 
odnosa do umetnosti. Za celovečerni prvenec je režiser prejel kar nekaj nagrad- Toronto 2006: 
nagrada za največje odkritje festivala.____________________________________________ _____

Petek, 18. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: IRON MAN - Iron man Režija: Jon Favreau
Igrajo: Robert Downev Jr., Terrence Howard. Gwvneth Paltrow. Jeff Bridges

Ob 21.00: REPRIZA- Reprise Režija in scenarij: Joachim Trier
Igrajo: Anders Danielsen Lie, Espen Klouman-H iner, Viktoria Winge_________________

Sobota, 19. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: REPRIZA- Reprise Režija in scenarij: Joachim Trier
Igrajo: Anders Danielsen Lie, Espen Klouman-H iner, Viktoria Winge

Ob 21.00: IRON MAN - Iron man Režija: Jon Favreau
Igrajo: Robert Downev Jr., Terrence Howard, Gwvneth Paltrow, Jeff Bridges___________

Nedelja, 20. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: IRON MAN - Iron man Režija: Jon Favreau
Igrajo: Robert Downev Jr.. Terrence Howard. Gwvneth Paltrow, Jeff Bridges

Ob 21.00: CIKLUS »POLETJE V KINU«
* KRATKI STIKI - Short Circuits Režija in scenarij: Janez Lapajne

Igrajo: Tiaša Železnik. Grega Zorc. Jernej Šugman. Sebastijan Cavazza, Boris Cavazza, Maša Der
ganc. Primož Ekart
Režiser in scenarist Janez Lapajne, ki nas je začaral že s filmom Šelestenje, tokrat preplete tri 
zgodbe: v prvi se zdravnica naveže na tetraplegika, ker verjame, da je odgovorna za njegovo stanje, 
v drugi smrt dečka poveže njegovega očeta in prodajalko na bencinski postaji, v tretji pa se zapu
ščeni dojenček znajde med klošarko in voznikom mestnega avtobusa. Film je nesporni zmagovalec 
festivala slovenskega filma 2006, na katerem je dobil kar osem glavnih nagrad.________________

Ponedeljek, 21. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: RON MAN - Iron man Režija: Jon Favreau
Igrajo: Robert Downev Jr.. Terrence Howard. Gwvneth Paltrow. Jeff Bridges

Ob 21.00: CIKLUS »POLETJE V KINU«
* KRATKI STIKI - Short Circuits Režija in scenarij: Janez Lapajne

Igrajo: Tiaša Železnik, Grega Zorc, Jernej Šugman, Sebastijan Cavazza, Boris Cavazza, MašaDen 
gane. Primož Ekart ________________________

Torek, 22. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: IRON MAN - Iron man Režiia: Jon Favreau 
Igrajo: Robert Downev Jr., Terrence Howard. Gwvneth Paltrow. Jeff Bridges 

Ób 21.00: CIKLUS »POLETJE V KINU«
* KRATKI STIKI - Short Circuits Režija in scenarij: Janez Lapajne

Igrajo: Tiaša Železnik. Grega Zorc. Jernej Šugman. Sebastijan Cavazza. Boris Cavazza, Maša Der
ganc. Primož Ekart

Sreda, 23. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: CIKLUS »POLETJE V KINU«
* KRATKI STIKI - Short Circuits Režija in scenarij: Janez Lapajne

Igrajo: Tiaša Železnik. Grega Zorc. Jernej Šugman, Sebastijan Cavazza, Boris Cavazza, Maša Der
ganc, Primož Ekart
Ob 21.00: TEMNOMODRASKORAJČRNA R.in s. Daniel Sanchez Arevaio 
Igrajo: Quim Gutiérrez, Marta Etura, Antonio de la Torre, Héctor Colomé / Po tem, ko je očeta 
zadela kap, je Jorge bil prisiljen prevzeti njegovo delo. Zadnjih nekaj let je preživel skozi trdo delo, 
skrb za očeta in dopisni študij, vendar pa si zdaj želi iti na svoje. Preko svojega brata Antonia spo
zna Paulo, žensko s katero razvijeta nenavaden odnos, skozi katerega Jorge spozna, da se ne more 
več čutiti odgovornega za vse okoli sebe zato se, ne glede na to, kaj ves svet pričakuje od njega, 
končno sooči s svojimi lastnimi željami. Filmska nagrada GOYA 2007 režiserju Danielu Sanchezu 
Arevalu za najboljši filmski prvenec, glavnemu igralcu Quimu Gutierrezu za najboljši igralski debi 
in Antoniu de la Tore za najboljšo stransko moško vlogo.

Četrtek, 24. julij 2008
Kino Odeon

Ob 19.00: INVAZIJA - The Invasion Režija: Oliver Hirschbiegel
Igrajo: Nicole Kidman. Daniel Craig. Jeremv Northam, Jackson Bond
Strmoglavljenje raketoplana na Zemljo prinese skrivnostni organizem, ki zasužnji ljudi in jih oropa 
vsakih čustev. Spremembe pri ljudeh, zlasti pri nekdanjem možu, zazna tudi psihiatrinja Carol, 
toda širjenja epidemije ni več mogoče ustaviti. Da bi zavarovala sina, ki je morda tudi ključ za 
boj proti okužbi, se Carol poda v neusmiljen beg. Kmalu ne ve več, komu lahko zaupa, čas pa se 
neusmiljeno izteka, saj odkrije, da je okužena tudi sama.
Ob 21.00: TEMNOMODRASKORAJČRNA R.in s.: Daniel Sanchez Arevaio

Igrajo: Quim Gutiérrez, Marta Etura, Antonio de la Torre, Héctor Colomé

Palača Manzioli
vabimo na oogled razstave
o železniškem modelarstvu in filateliji

Prireditelji: Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola v sodelovanju z Generalnim konzulatom 
Italije v Kopru

galerija INSULA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

razstava sedmih italijanskih umetnikov, ki jo tradicio
nalno pripravljamo v sodelovanju z združenjem Centro 
Friulano Arti Plastico iz Vidma:
ARS FOROIULANA nosi letos tematski naslov

AMORE E 
MORTE
GALERIJA INSULA
Vljudno vas vabimo 
v Pretorsko palačo v Kopru 
v četretk, 17. julija 2008 ob 20. uri 
na otvoritev fotografske razstave

DAVID VATOVEC
»Make up«

Mestna knjižnica Izola
POLETNI URNIK 

01.07.2008 - 31.08.2008

G31 GTÌj 3 SS IS3 VG fd G Gramscijeva 4 - vhod iz Velikega trga 1, Izola
do 31.julija razstava risb,barvnih 
študij in kipov

“Španski 
popotnik”
avtor kipar 
Marko Zelenko 
iz Izole.
Galerija je odprta od torka do nedelje 
od 18.30 do 20.30,obsredah pa 
tudi dopoldan od 10 do 13 ure.

G31 GTÌj 3 Alg3 / Kristanov trg 1

Od torka, 15. julija dalje bo v galeriji prodajna razstava izdelkov- doma
če in umetnostne obrti, nakita, slik in izdelkov iz keramike.
Galerija bo odprta vsak dan od 10.00 do 13.00 ter od 18.00 do 22.00 ( tudi sobote in nedelje )

TOREK, SREDA, PETEK 8.00 - 15.00 
PONEDELJEK, ČETRTEK 8.00 - 12.00 in 18.00 - 20.00 

SOBOTA - ZAPRTO

URNIK VELJA ZA BORZO ZNANJA, KNJIŽNICO IN SREDIŠČE ZA SAMOSTOJNO UČENJE.

Vrečke sladkorja na ogled
Mestna knjižnica Izola vljudno vabi na ogled razstave obsežne zbirke 
žepnih koledarčkov in vrečk za sladkor, last gospe Paut Filomene, roje
ne leta 1923, doma iz Izole.

Razstavo si lahko ogledate v času odprtosti knjižnice do konca meseca julija.

Plesni kampus Izola 2008,

KUD Erato Izola in ZKD Karol Pahor Piran

Vas prisrčno vabijo na

MOMENTTUM 2008
Sreda, 23. julij, glavna dvorana, Avditorij Portorož, ob 21. uri
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Predčasne volitve 2008

Vsi cvetovi bodočnosti so seme sedanjosti.
(KITAJSKI PREGOVOR)

(h
- podprli bomo, da ima vsaka družina v Izoli svoje 
lastniško stanovanje,

- uredili bomo vsa igrišča v Izoli in jih predali v 
upravljanje športnim klubom,

- organizirali bomo posebno vaško skupnost,

- podpiramo turizem, ki bo Izolanom nudil 
kvalitetnejše življenje.

BRANKO PEČAR

IDZ© DDI
IZHODIŠČA
PROGRAMMA

IDZ je stranka ki so jo

ustanovili avtohtoni Istrani, ki menijo, 
da gre za njihov dolg in obveznost do 
prednikov, ki niso dočakali, da bi 
postali gospodarji na svoji zemlji in ki 
so zaskrbljeni za prihodnost svojih 
otrok.

Stranka je bila ustanovljena s 
poglavitnim namenom povrniti Istri 
njeno regionalno identiteto, 
prebivalcem pa dostojanstveno 
življenje v njegovem domačemu kraju. 
Stranko smo ustanovili, ker menimo, da 
je prišel čas, ko naj Istrani končno 
odločajo o videzu, razvoju in 
prihodnosti Slovenske Istre. Odločajo 
naj ljudje, kijih do sedaj nihče ni 
ničesar vprašal in čigar mnenje nikoli 
ni bilo upoštevano.

Prepričani smo, da lahko z vsemi 
tistimi, ki spoštujejo kulturo, običaje in 
vse posebnosti Izole, postanemo 
politični dejavnik na tem našem 
prostoru in da bomo zmogli izvršiti 
naloge, ki smo sijih zadali.

Naj bo Izola ponosna z nami! 

1STARSKI DEMOKRATSKI ZBOR

PROGRAMMA 
DELLA DDI

La DDI è un partito che

è stato fondato da Istriani autoctoni, i 
quali nei confronti dei propri avi, 
sentono il dovere di realizzare quanto è 
stato loro negato, cioè il fatto di essere 
padroni in casa propria decidendo per 1' 
Istria e per il futuro dei figli.

Il partito è stato fondato con lo scopo 
primario di restituire all1 Istria la sua 
identità regionale e un alto livello di 
benessere civile. Abbiamo fondato il 
partito, ritenendo che per gli istriani, 
sia giunto il momento di decidere per le 
sorti, lo sviluppo e il futuro dell' Istria. 
Le decisioni devono venir prese da 
coloro ai quali nessuno ha chiesto 
niente e per i quali le opinioni non sono : 
mai state prese in considerazione.

Siamo convinti che assieme a coloro 
che rispettano la cultura, le tradizioni é * 
tutte le specificità di Isola, potremmo 
diventare un fattore politico rilevante 
ed essere in grado di realizzare i 
compiti che ci siamo prefissati.

Che Isola sia fiera di noi!

LA DIETA DEMOCRATICA 
ISTRIANA

SDS
POZIVAMO

IZOLANKE IN IZOLANE,
DA SE V NEDELJO, 20. JULIJA

UDELEŽIJO VOLITEV:
OBKROŽITE ŠT.n

IN OMOGOČITE, DAŠE RAZVOJ IZOLE, 
ZASTAVLJEN PRED DVEMA LETOMA, NADALJUJE!

Kandidati SDS Izola za občinski svet

PROGRAM STRANKE 
IDZ IZOLA 

VOLITVE 2008
1. IZOLA, V KATERI BODO POGLAVITNA 

MERILA ČLOVEŠKA VREDNOT HUMANOST, 
POŠTENJE, ZNANJE IN DELAVNOST.

2. IZOLA, V KATERI SE BODO LJUDJE 
MEDSEBOJNO SPOŠTOVALI IN SI 
POMAGALI, NE GLEDE NA 
STRANSKARSKO, NACIONALNO, VERSKO 
ALI DRUGAČNO PRIPADNOST..

3. RAZVIJANJE KULTURNEGA BOGASTVA 
RAZLIČNIH NAREČIJ IN VSEH KULTURNIH 
POSEBNOSTI NAŠEGA PROSTORA.

4. SPOŠTOVANJE VERSKE TRADICIJE IN 
OHRANJEVANJE KULTURNIH 
SPOMENIKOV.

5. IZOLO, V KATERI BOSTA ŠPORT IN 
KULTURA DOBILA ODGOVARJAJOČI 
POLOŽAJ.

6. SPOŠTOVANJE IN IZVAJANJE 
DVOJEZIČNOSTI POVSOD TAM, KJER ZA TO 
OBSTAJAJO POTREBE IN POGOJI.

7. PRILAGANJE KRAJEVNIH NAZIVOV 
. UDOMAČENIM IMENOM.

8. ZA IZOLO V KATERI BODO PREBIVALCI 
IMELI PRAVICO ODLOČATI USODI 
DOHODKA, KI SO GA USTVARILI.

, 9. RAZVOJ INDUSTRIJSKE CONE IN IZOLSKIH 
Bč OBRTNIKOV

10. IZOLO. KI NAJ POSTANE SREDIŠČE 
RAZVITEGA TV RIZMA.

11. PLINIFIKACIJO CELOTNE OBČINE IZOLA. ?
12. TRŽNO GOSPODARTVO IN ZAGOTOVITEV
B OSEBNI LASTNINE.
13. PRENEHANJE RAZPRODAJE IZÓLSKE

ZEMLJE. / / '
14. ZA REGIONALIZACIJO IN PROTI 

CENTRALIZACIJE .OBLASTI
15. ZA VEČJO VLOGO ŽENSK V IZOLSKI 

DRUŽBI.
16. ZA NOVE INFRAKSTRUKTURE, KOT SO:

KULTURNI DOM 
DOM UPOKOJENCEV 
PROMETNE INFRAKSTURTURE 
NOVI ŠPORTNI OBJEKTI 
NOVE ZELENE POVRŠINE

17. ZA RAZVOJ RIBIŠTVA.
18. ZA VEČJO VARNOST O OBČANOV Z 

ORGANIZIRANEM VARSTVU.

IZOLA JE MOJ DOM

PROGRAMMA DELLA 
DDI DI ISOLA 

VOTAZIONI 2008
1. ISOLA, NELLA QUALE LA VALUTAZIONE 

DEI VALORI UMANI SI BASERÀ SUI 
PRINCIPI DELL’ UMANITÀ’, DELL’ ONESTÀ, 
DELLA COMPETENZA E DELL* OPEROSITÀ.

2. ISOLA, NELLA QUALE TUTTI I CITTADINI 
SI RISPETTERANNO E SI AIUTERANNO 
RECIPROCAMENTE, INDIPENDENTEMENTE 
DALLA LORO APPARTENENZA POLITICA, 
NAZIONALE, RELIGIOSA O ALTRO.

3. SVILUPPO DELLA RICCHEZZA CULTURALE 
DOVUTA AI NOSTRI VARI DIALETTI E AD 
ALTRE SPECIFICITÀ CULTURALI DELLA 
NOSTRA REGIONE.

4. RISPETTO DELLA TRADIZIONE RELIGIOSA 
E TUTELA DEI MONUMENTI CULTURALI.

5. ISOLA, DOVE SPORT E CULTURA SARANNO 
GIUSTAMENTE VALORIZZATI.

6. RISPETTO E REALIZZAZIONE DEL 
BILINGUISMO LÀ DOVE ESISTONO LE 
CONDIZIONI E LA NECESSITÀ PER 
ATTUARLO.

7. RIPRISTINO DELLA TOPONOMASTICA 
LOCALE.

8. ISOLA, NELLA QUALE I CITTADINI 
AVRANNO DIRITTO DI DECIDERE SULLA 
RIPARTIZIONE DEL REDDITO CHE HANNO 
REALIZZATO.

9 SVILUPPO DELLA ZONA INDUSTRIALE E 
DEGLI IMPRENDITORI ISOLANI.

10. ISOLA, CENTRO DEL TURISMO 
QUALIFICATO.

11. LA GASSIFICAZIONE PER L’INTERO 
TERRITORIO DEL COMUNE DI ISOLA.

12. L’ECONOMIA DI MERCATO E IL DIRITTO DI 
PROPRIETÀ.

13. CONTRO LA SVENDITA DEI TERRENI SUL 
TERRITORIO DEL COMUNE DI ISOLA.

14. PER LA REGIONALIZZAZIONE E CONTRO 
IL CENTRALISMO DEL POTERE POLITICO.

15. PER L’UGUAGLIANZA DELLA DONNA 
NELLA SOCIETÀ’ ISOLANA.

16. PER LE NUOVE INFRASTRUTTURE, COME:
TEATRO CITTADINO 
CASA DEL VECCHIO 
TRAFFICO CITTADINO 
IMPIANTI SPORTIVI 
NUOVE ZONE VERDI

17. PER LO SVILUPPO DELLA PESCA
18. PER LA SICUREZZA E LA TUTELA DELLE 

PERSONE.

ISOLA È LA MIA CASA
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Kultura in prosveta in vreme

Helena Fafangel Lupine razstavlja v MKI
Rojena je bila 25. maja leta 1944 v 
Ljubljani, z dvanajstimi leti pa je z 
družino prišla živet v Izolo, ki jo ima 
nadvse rada. Tu si je ustvarila druži
no in kot tehnična risarka delala v 
Elektro Primorska do svoje upokoji
tve pred devetimi leti. Že prej je rada 
risala, ko pa se je upokojila, se je sli
kanju čisto posvetila. Vpisala se je v 
izolsko likovno društvo LIK, kjer je 
opravila več izobraževanj. Njen prvi 
mentor je bil slikar Teo Tavželj, za
dnja mentorica pa Marlene Zorjan.

Izraža se v različnih likovnih tehni
kah, najraje pa ima akvarel. V izol
ski mestni knjižnici je predstavila 
slike v akrilni tehniki, saj je akvarele 
že vse razdala. Preizkusila se je tudi 
v grafiki. Njena najljubša motivika 
so krajine. Že dvakrat je sodelovala 
na Ex tempore v Izoli, enkrat pa v 
Italiji. Za seboj ima že sedem sku
pinskih razstav, ki so se selile tudi 
po Sloveniji. Ob četrtkih hodi slikat 
v prostore društva LIK, najraje pa 
slika v svojem ateljeju, v vikendu na

Baredih, kjer ima božji mir. Družbo 
ji delajo zajčki, kokoške, račke, psi 
in sosedove mucke. Tukaj se gre 
tudi kmetico in na zemlji pridela 
vsakega malo. Rada ima svojo hčer 
Natašo, ki je svoje krpanke že dva
krat razstavljala v naši knjižnici, in 
vnuka Jureta.
Vabljeni ste na razstavo njenih slik, 
ki bo na ogled do konca meseca ju
lija v času odprtosti knjižnice.

Špela Pahor

MMC PinaFilmska video delavnica -
Multimedijski center Pina bo v času od 21. do 27. julija, pod vodstvom izkušenih mentorjev, organizirala filmsko 
delavnico na temo »Mladi dogajajo«.
Delavnica bo potekala v prostorih društva MMC Pina, ki že 10. leto ponuja mladim možnost aktivnega udejstvo
vanja skozi film, grafiko, umetnost in kulturo na sploh. Društvo razpolaga s sodobno video opremo, zato je meja 
za ustvarjanje le domišljija.
Pridih mediteranskega mesta Koper in njegovih zanimivih ulic ter nešteto trgov bo ustvarjalo sceno v kateri bo 
delavnica potekala. Razdeljena bo na dva dela in sicer teoretski in praktičen, tako je možno v celoti spoznati svet 
nastajanja filma in filmske kulture. V teoretičnem delu bodo udeleženci na podlagi sinopsisa pripravili snemalno 
knjigo in spoznali osnovne pojme režije. Sledila bo izpeljava teorije v praksi - snemanje in montiranje bo v spro
ščenem vzdušju potekalo s sodobno filmsko in video opremo. Cilj delavnice je realizacija 5-10 minutnega igranega 
filma. Sodelujoči mentorji iz TV Koper bodo: režiser Goran Stojsavljevič, kamerman Niko Čadež in montažer Mar
tin Debernardi Slavic. Prijave za udeležbo zbirajo do 18. julija, na elektronskem naslovu film@pina.si, kotizacija 
pa znaša 60 evrov.

Več informacij lahko dobite na strani www.pina.si Kontakt: vid.tratnik@pina.si GSM: 031/342-578

Neurje jo je dobro zagodlo balinarjem
Balinarjem niso lahke. Pogoji za uspelo. Rezultat zadnjega neurja je Ob strani pa izsek ene od Science
delo so kar so, a imajo vsaj balin tako masivno drevo sredi “pište” in fiction fotografij, ki jih je v Piran-
plac z obvezno okrepčevalnico, polomljen reflektor. No, je kar je in skem zalivu posnel Silvo Guštin. Ni
Zdaj pa se je vmes postavila še na- bo kar pač bo. Verjamemo da se bo kaj, fotografije so efektne, korajža
rava, ki ji je ob zadnjem poizkusu, nekaj krepkih zbralo zkupaj in vse fotografa pa na nivoju. Kdo ve, kako
da prepreči uživanje v tem zgodo- postavilo nazaj na svoje mesto. so mornarji obeh tankerjev na foto-
vinskem športu na sončni, a žal A priznati moramo, da je bila tokrat grafiji doživeli to “bližnje srečanje”, 
razpihani strani alp, to tudi nekako narava res “Stramba”.

RDEČI KRIŽ IZOLA OBVEŠČA
Mleko, moka, testenine...

Vse izolske prejemnike prehrambenih paketov obveščamo, 
da je urnik za izdajo hrane vsak dan od o8-toh.

S seboj prinesite veljavne odločbe.

Zbirke File 
Paut v MKI
Vabimo vas na ogled žepnih koledarč
kov in vrečk za sladkorčke za kavico, ki 
bo do konca meseca v vitrinah ustvarjal
nosti v Mestni knjižnici Izola. Zbrala jih 
je naša mama in nona Filomena Paut, 
ki bo letos dopolnila 85 let. Rodila se 
je leta 1923 v Povij ah na otoku Braču. 
Z očetom, ki se je rodil v Trogirju, sta 
se leta 1948 poročila in rodile so se jima 
tri hčerke. Davnega leta 1954 jih je živ
ljenje pripeljalo v Izolo. Oče se je boril 
v partizanih tudi v Sloveniji, zato je te 
kraje poznal. Všeč mu je bilo, ker je tu 
prav tako morje kot v Dalmaciji. Celo 
življenje sta trdo delala. Takrat si nista 
mogla privoščiti varstva za nas otroke. Z 
dvema skromnima delavskima plačama 
smo se težko prebijali skozi življenje. 
Priboljškov skoraj ni bilo nobenih. Sku
paj z očetom sta dočakala 6 vnukov. Na 
žalost pa oče ni dočakal še štirih prekra
snih vnučkov. Mama sedaj že nekaj let 
zbira vrečke za sladkorčke, žepne kole
darčke, kovance in papirnate servietke. 
Kljub temu, da je vedno doma, ima v 
svojih zbirkah primerke od vsepovsod. 
Če otroci ali vnuki kam potujemo, nam 
vedno reče: »Ne kupujte mi nobenih 
spominkov, samo prinesite mi kaj za 
mojo zbirko!« Vse, ki jih pozna, prosi, 
naj se spomnijo na njeno zbiranje.
Zelo vam bo hvaležna in vesela, če se je 
boste spomnili tudi vi in ji prinesli kak 
primerek. Naslednjič vam bomo poka
zali še njeno prelepo zbirko papirnatih 
prtičkov.

Hvala lepa in lep ogled vam želimo, 
Otroci in vnuki

'S* *VsT
silil

Sekretar RK Izola
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PTT’s Not Dead

PTTS NOT D E AD
Občinski praznik bo minil brez pri
znanj in ambasadorjev
Kaj je narobe z ambasadorji Izole?
Avtor članka v prejšnjem Mandraču na
vaja, da se je župan odrekel podelitvi 
naziva ..ambasador", ker se je ta naziv 
zadnja leta sprememnil v nagrajevanje 
prijateljev.
Naziv „Ambasador Izole" je bil ves čas 
nagrajevanje prijateljev Izole, ki so s 
svojimi aktivnostmi posebej prispevali 
k promociji Izole v Sloveniji, v Evropi in 
nekateri celo na drugih celinah, nikakor 
pa nikoli ni bil namenjen nagrajevanju 
osebnih prijateljev.
Začelo seje s Primorskimi fanti, ki so ta 
naziv prejeli ob svoji petidvajsetletnici.
V vseh teh letih so na svojih nastopih 
skrbeli, da se je ime Izole razširilo po 
celi Sloveniji in kasneje na svojih gosto
vanjih med naše izseljence na oni strani 
luže.
Konija Steinbacherja in Otavia Brajka 
pisec članka ne postavlja pod vprašaj in 
zaradi tega upam, da mi ne bosta zame
rila, da njunih zaslug za naziv »Amba- 
sador Izole" ne obrazlagam. Izolani pa 
itak vedo, zakaj sta ambasadorja Izole.
V nadaljevanju pa bom naštel vse tiste, 
ki se piscu članka ni zdelo vredno niti 
omeniti, pa jih je obtožil, da so dobili 
naziv ambasadorja Izole zaradi osebne
ga prijateljstva.
Toni Barič je do sedaj organiziral že 
šestnajst festivalov rokometa Eurofest. 
Število udeležencev, ekip, držav in kon
tinentov, iz katerih prihajajo, je že leta 
izjemno veiikoveliko, Izolani pa ne rabi
jo dodatnih razlag o pomenu njegovega 
prispevka k prepoznavnosti Izole doma 
in v svetu.
Vasilij Žbogar, športnik, jadralec svetov
nega slovesa, nosilec bronaste medalje 
z olimpiade v Atenah in udeleženec 
olimpiade v Pekingu in še in še.
Vesna Dekleva, udeleženka olimpiade v 
Atlanti, četrto mesto na olimpiadi v Ate
nah in udeleženka olimpiade v Pekingu 
in še in še.
Fredi Novak, organizator največjega 
odprtega plesnega turnirja v standar
dnih in latinskoameriških plesih v Slo
veniji Slovenia Open, ki se ga udeležije- 
jo plesni pari s celega sveta.
Tatjana Rodica Dumas, častna konzulka 
Slovenije v Franciji, je organizirala go
stovanje izolske rokometne ekipe, ko
prskega gledališča in piranskih obalnih 
galerij v Firminyju in Saint Etiennu v 
okviru predstavitve sredozemskih držav 
v dolini Rhone, poskrbela za promocijo 
vin slovenske Istre in same Slovenke 
Istre na konzularnih dnevih v Lyonu, ki 
se jih je udeležilo okoli 60 držav z vsega 
sveta in je Slovenijo zastopala izolska 
delegacija. Požrtvovalno je poskrbela za 
naše mlade fante (tudi enega Izolana), 
ki so bili zaprti v zaporu v Lyonu. 
Blaževič Zlatko je štirikrat organiziral 
prostor za nastop Izole na turističnem 
sejmu Slovakiatour v Bratislavi na stoj
nici partnerskih mest Pezinka. Organi
ziral je obisk novinarjev raznih dopisni
štev in slovaške državne televizije v Izo
li, kar se je seveda odrazilo v oddajah 
in člankih v slovaških medijih, ki pa jih 
ni bilo potrebno plačati kot naročene 
oddaje ali članke. Več izletov iz Pezinka 
v Izolo, srečanje obrtnih zbornic v Izoli 
in Pezinku in spet bi lahko naštevali... 
še in še.
Zaradi pomanjkanja prostora ne morem 
opisovati in naštevati vseh še drugih

pomembnih njihovih prispevkov in za
slug za popularizacijo in prepoznavnost 
Izole doma in v svetu ter posrednih in 
neposrednih pozitivnih gospodarskih 
učinkov za turizem in druge dejavnosti 
v Izoli. Večino učinkov teh njihovih ak
tivnosti pa so doživljali vsi tisti, ki so v 
Izoli živeli tudi pred letom 2006. 
Podeljeni naziv ..Ambasador Izole" je 
prav gotovo zelo majhna zahvala za 
ogromno vložene energije, znanja in 
samih sebe za dobro Izole brez kakrš
negakoli materialnega poplačila.
Kar pa se tiče ..gostovanj" in »turiz
ma" politikov in turističnih delavcev, 
pa samo tisti, ki nikoli ni sodeloval na 
turističnem sejmu ali obiskih promocij
skega značaja, lahko ugotavlja, da je to 
lahko in zabavno opravilo. Celodnevni 
kontakti z različnimi uradnimi pred
stavniki oblasti, novinarji in obiskoval
ci - komunikacija seveda poteka v več 
jezikih, več v tujih kot v slovenščini - po 
desetih do dvanajstih urah izčrpajo člo
veka tako, da je posebna sreča, če lahko 
gre spat in mu nitreba iti za dve, tri ure 
ša na kakšen sprejem.
Vse ostalo nakladanje v članku je pro
dukt neznanja, zavisti in otročje želje 
biti dober tako, da magari z lažjo do
kazuješ, da so drugi slabi. Biti boljši od 
dobrih je seveda pretežko.
Sicer pa:
Gorje politiki in politikom pa tudi kra
jem, občinam in državam, ki nimajo 
prijateljev!

Alojz Pečan 
turistični delavec

PTT’S STILL NOT DEAD
Opozicija-pozicija
Ne razumem volitev, ne razumem siste
ma. Volili smo pozicijo s spremembami 
vred, malo manj opozicijo. Pozicija se
daj molči, opozicija kriči. Torej opozi
cija spušča od sebe zvoke, nekaj dela, 
pozicija se ne sliši, torej ne dela. Super! 
Volitev ne rabimo, ker je opozicija aktiv
na, vidnejša in slišna in ne rabimo dru
ge, pozicija pa kar naj bo naprej tiho. 
Drugič:
Morate vedeti, da obstaja lepa rešitev 
brezposelnosti, nezadovoljstva, vse
splošne apatije in vdajanje usodi ter 
apolitičnemu odnosu ljudi do tekoče 
problematike.
Preprosto: štiriletne (4 letne) mandate v 
vladi, parlamentu, raznih referatih, od
borih in komisijah se skrajša na 1,5 leta. 
Ravno nekako prav, da se izvrši menja
va na 1. januar ali 30. junij, odvisno 
od dopustov in praznovanj. Ker je v 
slovenski deželici pol prebivalstva ak
tivnega, bi izpustili drage volitve, s tem 
prihranili denar in vsakemu aktivnemu 
državljanu dali možnost, da postane 
po krožnem sistemu enkrat bodisi član 
parlamenta, odbora, komisije ipd. S tem 
bi vsaj 1,5 leta dobival spodobno plačo 
plus privilegije in če je brihten, bi lahko 
s tem denarjem tudi kaj naredil. Če ne 
drugega, zamenjal kritino na kurniku, 
nabavil nove gume za avto, obnovil ro- 
štilj, si privoščil Hi-Fi B&O ali pač ku
pil posteljo 3X4 m, pod katero bi lahko 
spravil vsa telovadna orodja iz TV pro
daje.
Ljudje bi obnovili zadovoljstvo v pre
dajanju dnevnim političnim zadevam, 
katere so dotedaj pogrevali le ob malici 
na tovarniških klopeh, šanku ali v sla
bi družbi. Politične stranke bi za nekaj 
let zamznile delovanje, ker bi se skozi 
krožni sistem izluščila prava srčika ljud
ske modrosti in politične angažiranosti.

To bi vplivalo na novo postavljanje te
meljev politične naravnanosti in preo
blikovanju statutov.
Krepiti bi se začel kolektivni spomin, 
vrednote in odnos do domovine.
Haugh!
Moje mnenje glede na obveščanje v jav
nih medijih je: da še nikoli nismo imeli 
tako dobre opozicije, zato bi bilo naj
boljše, da ostane v opoziciji!

Robert

ZAHVALA
Spoštovanja vredne negovalke
Gede na to, da pri nas doma potre
bujemo “negovalke na domu” ki 
jih za nepokretno osebo organizira 
Center za socialno delo Izola, bi 
rada povedala, kako se te pridne 
osebe, po najboljših močeh, trudijo 
pri teh bolnikih.
Dokler se človek ne sreča s prime
rom. ko potrebuje ljudi (ko si več 
ne moreš sam pomagati), ne ve, 
kako poteka njihovo delo. Tega dela 
preprosto ne more opravljati kdor
koli. V dosedanjem srečevanju z nji
mi sem ugotovila, da so zanesljive, 
poštene in predvsem pripravljene 
pomagati tudi v prostem času, če je 
ta pomoč takrat nujno potrebna. 
Pričakujem, da bi bile negovalke na 
domu, za delo, ki ga opravljajo z 
vso ljubeznijo, požrtvovalnostjo in 
zanesljivostjo, cenjene in ustrezno 
nagrajene. Za težko in odgovorno 
delo, ki ga opravljajo, so res vredne 
spoštovanja in pohval.

F.J. Izola

REAGIRANJA
V Izoli se te dni polnijo poštni na
biralniki z volilnimi lističi raznih 
strank, jas jih je mnogo, koliko je 
tudi obljub, tega pa smo že itak 
vajeni. Podoba Izole se je z novim 
županom spremenila, a še veliko 
več bi bilo narejenega, če bi bivša 
oblast omogočila novi normalno de
lovanje, ne pa, da bi vse svoje moči 
osredotočila na sodišča, inšpekcije

In tudi v Izoli smo končno dočakali 
našo prvi uradno, označeno kole
sarsko stezo. Zaenkrat sicer še ni 
v uporabi, a verjamemo, da na vsa
kem koncu nestrpno čakajo vsi bo

lid. Breda Pečan se očitno ni mogla 
sprijazniti s porazom na volitvah za 
župana, saj je očitno mislila, da je 
Izola njena in samo ona lahko diri
gira nam občanom. Novi župan To
mislav Klokočovnik pa tudi ni moral 
delati s takšnimi svetniki, ki so mu 
metali polena pod noge, pričakovali 
pa so le svoj interes (službe, stano
vanja...). Kasneje so odstopili, saj 
so bili prepričani, da bo tudi župan 
odstopil.
Najbolj pa mi je padel v oči članek 
predvolilne priloge SD - Močnejši za 
Izolo:
»Svetilnik je še eno redkih nepozi
danih območji slov. Istre v nepo
sredni bližini morja!"
Ali niste ravno vi, gospa županja, 
želela pozidati svetilnik s postavi
tvijo garažne hiše, kasneje pa ste ga 
prav hinavsko čez noč zabetonirali. 
Na srečo stanovalcev vam to ni us
pelo.
»Občinska stanovanja namenjena 
izključno Izolanom"
Da, dva rjava bloka, ki kvarita podo
bo Izole, drugod pa imajo prednost 
Ljubljančani!
Pa še glede parkiranja. Vsi vemo, 
da je v Izoli nujno potrebna garaž
na hiša, samo da se ne zgledujemo 
po Kopru in Piranu. V Kopru imajo 
prednost table za stanovalce, obi
skovalci pa itak povsod plačajo. V 
Piranu ni problema, saj parkirajo 
vsi na Fornačah, do centra pa je kar 
dolga pot peš, če izvzamemo javni 
prevoz. V Izoli pa le malokdo parki
ra pri ladjedelnici, vsi kar rinejo do 
Svetilnika. Obiskovalci Izole ima
jo morje zastonj, hrano prinesejo 
s seboj in zaparkirajo kjerkoli saj 
se avtomata za parkirne lističe, ki 
ga je postavila županja pri trgu Sv. 
Mavra ob cerkvi, ne poslužuje nih
če. Parkira se vse povprek, tudi na 
intervencijske poti. Mi domačini pa 
to mirno gledamo, plačujemo dovo
lilnice in nimamo kje parkirati.
Ali nam bo kmalu prekipelo?

Silvestra Gruden

doči Bugnoti in Induraini, da stezo 
testirajo. Upamo lahko le, da bodo 
takšne steze postale bolj pravilo, 
kot pa izjema.

Prva izolska kolesarska steza, označena kot se spodobi
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KRIMINALNE

Lahko bi luknjal na avtobusni...
Neznanec je ponoči na parkiranem 
osebnem avtomobilu preluknjal vse 
pnevmatike. Policisti bodo podali 
poročilo na Okrožno državno tožil
stvo.

1,2,3,4 izgubljeni...

Občan je naznanil, da se njegov 9 
letni brat ni vrnil domov s trenin
ga veslanja. Policisti so nemudoma 
pričeli z zbiranjem obvestil in iska
nju otroka. Po enournem iskanju je 
bil izsleden, ugotovljeno je bilo, da 
se je igral pri prijatelju. Med igro je 
pozabil na čas in na to, da bi moral 
starše obvestiti kje je.

Ni Martin Strel...

Občanka je naznanila, da že več ur 
pogreša svojega moža, ki je odšel 
plavat. Takoj po obvestilu so polici
sti pričeli z intenzivnem iskanjem, 
medtem pa se je moški sam vrnil. 
Ugotovljeno je bilo, da je precenil 
svoje plavalne zmožnosti, zato ga je 
močan tok odnesel od obale.

Karta verde??

Občanka je naznanila, da pogreša 
svojega moža, ki je odšel v tujino s 
svojim vozilom in bi se moral vrniti 
že prejšnji dan. Policisti so pri pre
verjanju ugotovili, da je bil udeležen 
v prometni nesreči in je zadržan na 
zdravljenju v eni od bolnišnic.

Perša baraka...

Policisti so dobili obvestilo, da se je 
pred poljskim objektom (barako) 
enega od občanov pojavil starejši 
moški, ki trdi, da tam stanuje. Po
licisti so ugotovili, da je moški s 
skupino prišel na enodnevni izlet v 
Izolo. Zaradi pešanja spomina se je

izgubil. Policisti so obvestili sorod
nike, ki so prišli po njega.

Izgubljeno-najdeno

Neznanec je vlomil v klet, iz katere 
je ukradel kolo Cult. Škoda je 1800 
EUR.

Najden je bil ukraden Tomos Youn- 
gstr, katerega bodo policisti vrnili 
lastniku.

Popusti se pričenjajo..

Neznanec je v trgovini neopažen 
vstopil v odprto garderobo in štirim 
zaposlenim ukradel denarnice z do
kumenti in denarjem.

Začne se s smetnjaki, 
konča z volitvami...
Iz Marine Izola so obvestili polici
ste, da dva mlajša fanta brcata in 
prevračata smetnjake. Policisti so 
fanta izsledili in jima zaradi krše
nja določil ZJRM-1 izdali plačilni 
nalog.

Ni bil pjan, je bil krgan...

Policisti so pri izvajanju nadzora 
cestnega prometa ustavili voznika 
osebnega avtomobila. Pri postopku 
je bilo ugotovljeno, da gre za tujca, 
kateremu je bil odrejen preizkus al
koholiziranosti, ki je bil negativen. 
Zaradi suma, da vozi pod vplivom 
mamil oz. psihoativnih zdravil, je 
bil odrejen strokovni predgled, ka
terega je odklonil. Zoper voznika je 
bilo odrejeno pridržanje in podan 
obdolžilni predlog. Prav tako pa so 
pri njemu našli dve tableti extasy in 
izvedli hitri postopek.

ALKOHOL:
0.32, 1 x odklon strokovnega pre
gleda za mamila

Policisti PP Izola

MALI OGLASI

Nepremičnine

- V privai hiši v Izoli oddam stanovanje z 
ležišči in s souporabo kopalnice delavcem 
ali drugim zainteresiranim strankam za 
dalj časa. Kontakt: 041 776 748
- V Jagodju oddam garsonjero za 1 ali 2 

osebi, tel 041 770 042
- Nujno iščem 1 sobno stanovanje kjerkoli 
v J Primorski (najraje Sežana) za nedolo
čen čas, že od 20.6.08 dalje. Cena naj nebi 
presegala 210 EUR z vštetimi stroški, tel 
040 542 390
- Mlada družina z otrokoma išče enoinpol 
ali dvosobno stanovanje v Izoli za daljše 
obdobje, tel 040 385 907
- Za daljše obdobje najema, iščem 1 sobno 
stanovanje na J.primorskem. tel 040 542 

390
- Mlada, urejena izolska družina z otrokom 
išče podnajemniško enosobno stanovanje 
v Izoli. Možnost najema za daljše obdobje. 
Tel.: 040 374 103
- Mama z otrokom najame 1,5 sobno sta
novanje v Izoli. Tel.: 041 234 591
- V Izoli najamem garsonjero ali enosobno 
stanovanje, tel 041 508 204
- Par srednjih let, brez otrok, išče garsonje
ro ali enosobno stanovanje v Izoli, tel 041 

213 507
- MLAD PAR s 3-letnim otrokom NUJNO 
POTREBUJE STANOVANJE (eno ali dvo
sobno) za nedoločen čas. Najemnina do 
350 EUR. tel 040 245 684 dosegljivo dopol
dan ali 031 287 844 dosegljivo ves dan.
- Mlad in urejen par (brez otrok) NUJNO 
išče primerno veliko stanovanje na mirni 
lokaciji. 041 717 489 (popoldan) ali 041 

760 964

Vozila in plovila

- Prodam osebni avto Peugeot 206 x-line 
1.4, letnik 9/2004,3 vrata, zlato - metalna, 
el. pomik prednjih stekel, daljinsko cen
tralno zaklepanje, klima, 2x airbag, radio- 
cd, servo volan, 32.120 km. Informacije: 
Tel: 040/865-170
- Prodam Hyundai Santa-Fe, letnik 2001, 
prevoženih 103.000 km. Dodatna oprema 
4 alu platišča z zimskimi gumami, inox 
buli bar. Informacije na 041 / 600 159.
- Prodam jadrnico dolž. 7m, tip podaljša
no Elan 19, lepo urejeno z veliko dodatne 
opreme. Informacije na tel. 040 260 397.
- Prodam 2 (dve) kolesi mountain bike 
znamke Nerida. Tel.: 040 864 061
- Skuter Sim 50 cc prodam, tel 040 794 054

Delo

- Sem tehnik zdravstvene nege, nudim nego 
na domu. tel 040 865 251
- Sem medicinska sestra v pokoju in nudim 
nego na domu bolnim in ostarelim tudi 24 
ur. tel 031 562 880
- Iščemo delavko za čiščenje apartmajev. 
Delo se opravlja večinoma ob vikendih, inf o. 
Turistična agencija Laguna, tel 041 423 003
- Kavarna Oljka išče delavko za določen čas z 
možnostjo stalne zaposlitve. Delo je pretež
no v dopoldanskem času. Tel 041 644 848

v slovo

JERMAN IVAN
1936-2008

Bolečina se ne da skriti 
tudi solze zatajiti 
a kako srce boli 

ko tebe dragi tata 
v našem domu več ni

Žalujoči svojci

- Trafika 3dva d.o.o. v mandraču takoj zapo

sli pošteno in zanesljivo študentko s konča

no ekonomsko šolo in poznavanjem osnov 

računalništva, tel 05/ 640 03 36

- Nudim 24 urno pomoč na domu. tel 031 

418 721
- Pomoč v gospodinjstvu nudim lx tedensko 

(čiščenje, likanje...) Tel.:031 681 461
- Zaposlim natakarja in več študentov za 

strežbo v lokalu Istra, Tel.: 041 345 605

- Čistim, likam, starejšim ljudem, lx ali več

krat tedensko. Skuham tudi obrok hrane. 

Sem čista in urejena. 041 254 886
- Iščem hišo na obali v naravi ali z večjim vrtom, 

ki potrebuje skrbnika in nudi bivanje. Po poklicu 
sem inž. agronomije in bi z velikim veseljem ure

jala vaš vrt. tel 040 551 491

- Pomagam starejši osebi 24 ur na dan ali 

po nekaj ur. tel 031 310 410

- Iščem delo v dopoldanskem času. Izkušnje 

iz umetnosti, leposlovja, gostinstva. Iščem 

tudi delo trgovke, vnašalca podatkov, hostese, 

receptorke, pisarniško delo) Od tujih jezikov 

znam italijansko in angleško. Računalniško 

znanje osnovno, dosegljiva sem na 041 717 

489 od 15.00 ure dalje

- Izkušena medicinska sestra nudi nego in 

pomoč na domu. tel 031 241 845

- Izkušen DJ vrti glasbo na raznih zabavah 

in obletnicah za srednjo generacijo tel 031 

578 327

- Nudim 24 urno pomoč starejšim in bol

nim pri osebni negi in gospodinjskih opra

vilih. 031 631 188

- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 040 354 

048

- Iščemo delavko za čiščenje poslovnih 

prostorov (poned.) tel.: 041 512 783

- Dnevni bar v Izoli išče delavko za delo v 

strežbi z možnostjo stalne zaposlitve, tel: 

041 400 404

• Ponujam delo v strežbi in pomoč v piz- 

zeriji za daljše obdobje. 041 827 039

• Pizzeria na obali zaposli izkušenega pi- 

copeka. Tel.: 041 566 751

Razno

- Rabljeno pohištvo za opremo spalnice 
nujno prodam po simbolični ceni. Kon

takt: 041 776 748
- Kozje mleko prodam, tel 041 458 012
- Oddam raztegljiv kavč, zelo dobro ohra- 
njen.Za odvoz poskrbite sami. tel 05/ 641 

35 95 ali 031 503 823
- Podarim zelo lepo spalnico. Informacije 
na GSM 040 608 159
- Podarim zelo lepo spalnico. Informacije 

na GSM 040 608 159
- V San Simonu sem spoznal gospodično 
Mojco. Ker bi rad z njo ostal v kontaktu, 
jo vljudno prosim, da me pokliče ali pošlje 
SMS na št. 040 835 356 oziroma piše na 
zoran.jereb@siol.net. ZORAN
- Prodam 4 mesece stare
ga mladiča ovčjaka. Tel.:
031 847 394

- Podarimo dva psič
ka mešanca, manjše 
rasti, stara 1,5 mese
ca. tel 05/ 641 6270 
ali 041 517 360
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PREDVOLILNI ČUDEŽ

Zvesti bralec nam je prinesel 
tale velik krompir poučne obli
ke, ki je zrasel na njegovi njivi. 
Ker ne želi, da bi ga imeli za 
neumnega je želel ostati ano
nimen. V zvezi s krompirjem 
je povedal še eno predvolilno, 
a o tem kdaj drugič. V ured
ništvu vsem zainteresiranim 
pridelovalcem sporočamo, da 
bomo tudi po volitvah z ve
seljem sprejemali take darove 
narave.

SLIKA
TEDNA
Za tiste, ki ste se zadnje mesece vo
zili skozi mestno središče je slika več 
kot zgovorna. Medtem ko to berete so 
se polžki že razpodili vsak po svojih 
opravkih, morda kakšnega že ni več 
med živimi...Slika pa je tudi simboli
čen dokaz, kako počasi pri nas poteka
jo take in drugačne gradnje prometnih 
površin, pločnikov in predvsem kole
sarskih stez. Da ne bomo le nergali po
vejmo, da bo kmalu otvoritev prvega 
dela ceste pri Osnovni šoli Livade, po
lžki pa so slikani na povezovalni cesti 
v industrijski coni.
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